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ابتکار عمل در دست 
نیروهای ایران است

سند جامع حمل و نقل  ایران 
و ترکیه تدوین می شود
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2 ادامه در صفحه 

زمستان گرم
 و بی عملی مزمن مسئولان

گرم شدن کره ی زمین، کم شدن بارش ها برف، عقب نشینی 
یخچال های کوهستانی، کم دوام شدن برفچال ها در فصل گرم، 
و فصلی شدن رودخانه هایی که پیش تر دائمی بوده اند، پدیده های 
نویی نیستند؛ از حدود هزاروهشتصد و شصت میلادی که پایان 
“دوره ی یخچالی کوچک” خوانده شــده، انبوهی از اطلاعات 
تجربی و پژوهشی در این زمینه ارائه شده است. کافی است که 
در فضای اینترنت عبارت glacier retreat را جستجو کنیم 

تا به دریایی از محتوا در این زمینه دست یابیم.
من که اقلیم شناس نیستم، بر پایه ی مشاهده های خود در 
کوهستان، دو بار به طور مفصل به این موضوع پرداخته ام: یک بار 
در اوایل دهه ی هشتاد در مقاله ای با عنوان “آفتاب چون دشنامی 
برمی آید و زمین گرم تر می شــود” )در مجله ی صلح ســبز، و 
ارایه شده به کمیته ی ملی المپیک( و بار دیگر در سال نود و دو 
در رســاله ای مفصل با عنوان “بررســی تغییرات یخچال های 
کوهستانی ایران” )ارایه شده به پژوهشکده ی منابع آب وزارت 
نیرو(. همچنین در یادداشت های بسیاری به این رخداد اشاره 
داشته ام. پژوهشگران و کارشناسان و کنشگران بی شماری هم 
در کشور به گرمایش جهانی که به ویژه کشورهای خشک مانند 
ایران را تهدید می کند، پرداخته اند. اما، واکنش تصمیم گیران و 
برنامه ریزان و بودجه پاشان، به پدیده ی گرمایش زمین چیزی 

نزدیک به هیچ بوده است!
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سرمقاله

از وعده انتقام تا دستگیری برخی 
عوامل حمله تروریستی
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گزارش    از آیین تشییع شهدای کرمان؛
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تهیه بیمه نامه تا سقف
 ۲۰ میلیون تومان با ارائه تسهیلات 

قرض الحسنه بانکی

وضعیت بد حوضه های آبریز 
کشور

داود شریعت زاده 
 روزنامه نگار

یادداشت روز
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وضعیت بارشــی کشور در اولین فصل از سال آبی به هیچ عنوان 
مطلوب نبود و تقریباً در همۀ نقاط کشور، میزان بارش برف و باران 
بسیار کمتر از پیش بینی ها بود. موضوعی که انتظار می رفت با آغاز 
فصل دوم و سردتر شــدن هوا و همچنین ورود سامانه های بارشی 
بیشتر به طور خاص در شمال و شمال غرب کشور و حتی دامنه های 
زاگــرس، تا حدی بهبود یابد اما ایــن انتظار حداقل تا نیمه دی ماه 
برآورده نشــد و همچنان فصل به نسبت کم بارشی در حال تجربه 
شــدن است. وضعیت کنونی کشــور در این بخش نسبت به دوره 
بلندمدت بیش از 33 درصد کاهش داشــته اســت که با توجه به 
خشکســالی چند سال اخیر، شرایط را بسیار سخت تر و پیچیده تر 

کرده است.
مسئله مهم دیگر اینکه طبق نظر و گزارش های موسسه تحقیقات 
آب وزارت نیرو، وضعیت بارشی حوضه های آبریز به جز حوضه آبریز 
دریای خزر )آن هم تا حد کمی( به هیچ عنوان خوب نیســت؛ البته 
طبق نظرات کارشناســان حوضه فلات مرکزی در روزهای پایانی 

دی ماه وضعیت بهتری را سپری خواهد کرد. 
حوضه آبریز خلیج فارس و دریای عمان و همچنین حوضه آبریز 
مرزی شرق که در فصل اول اصلًا شرایط خوبی را نداشتند و حتی به 
متوسط بارش خود در سال های گذشته هم نرسیده بودند، امید است 

در اواخر دی و اوایل بهمن، بارش بیشتری را تجربه کنند.

عباس محمدی
 کنشگر محیط زیست

فروش چندبرابر قیمتی داروها در پلتفرم های فروش اینترنتی

رئیس قوه قضائیه: 

خانه داری یک شغل مهم و جامعه ساز است

مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو با اشاره به فروش چندبرابر 
قیمتی داروها در پلتفرم های فروش اینترنتی دارو گفت: با رویکرد دارورسانی در منزل و 
سهولت دسترسی به دارو از مسیر داروخانه موافقیم اما برای این موضوع هم باید هفت شرط 

اساسی تعیین شده رعایت شود.
دکتر محمد پیکان پور با تاکید بر اینکه سازمان غذا و دارو از زاویه دید مردم به موضوع 
فروش اینترنتی دارو نگاه می کند، گفت: اینکه بخش های مختلف در حوزه کسب و کار چه 
در سطح داروخانه و چه در سطح پلتفرم ها مداخلاتی را متوجه کسب و کار خود ببینند و 
بخواهند از حقوق خود دفاع کنند در جای خود قابل تامل اســت اما سازمان غذا و دارو به 
عنوان نهاد حاکمیتی مکلف است که آن رویه ای که مطلوبیت نهایی مردم را حداکثر می کند 

را مبنای تصمیم گیری قرار دهد.
وی درخصوص دارورسانی در منزل اظهارکرد: درباره اینکه خدمات با رفاه بیشتری به 
مردم برسد به ویژه در زنجیره تامین داروی بیماران خاص و به حداقل رساندن مشکلات 
مردم در تهیه دارو نظرمان مثبت است اما آنچه که حائز اهمیت است، استقرار برخی قوانین 
در این فرایند اســت که برخی ذی نفعان بیرون از وزارت بهداشــت که تصمیم سازی هم 

می کنند به این الزامات توجه ندارند. 
پیکان پور تاکید کرد: ضرورت اول ما بحث اطمینان از کیفیت و اصالت داروی دریافتی 
است. از ابتدای تامین ماده اولیه دارو تا زمانی که دارو به داروخانه برسد، مرارت زیادی کشیده 
می شود تا داروی استاندارد به مردم برسد و این ممکن است در فروش بدون ضابطه اینترنتی 
به شکلی مخدوش شود. درواقع شاید استاندارد لازم فرایند حمل دارو رعایت نشود و یا اصلا 
داروهای تقلبی و قاچاق به دست افراد برسد. تلاش های زیادی در سازمان غذا و دارو انجام 
دادیم تا سامانه »تی تک« که رسالت اصالت سنجی دارو را دارد، برقرار شود و زنجیره تامین 

و سلامت مردم را ارتقا دهد.
وی با اشاره به اینکه با رویکرد دارورسانی در منزل و سهولت دسترسی به دارو از مسیر 

داروخانه موافقیم، تاکید کرد: در این زمینه هفت شرط لازم برای دارورسانی در منزل شامل 
ضرورت اطمینان از اصالت و کیفیت دارو، پرهیز از ایجاد تقاضای القایی در زنجیره عرضه، 
ضرورت رعایت الزامات حمل دارو و اصول GDP، الزام به ارتباط مستقیم بیمار با مسئول 
فنی داروخانه، لزوم مدیریت داده ها در قالب پنجره واحد وزارت بهداشت از مجرای نسخه 
الکترونیک و جلوگیری از سوء استفاده از اطلاعات بیماران، پذیرش مسئولیت اعضای زنجیره 
در مورد کیفیت کالا و رعایت قیمت مصوب دارو و پرهیز از هرگونه گرانفروشی باید برقرار 

باشد.
مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو که در یک برنامه تلوزیونی 
صحبت می کرد یک نسخه دست نویس جعلی را نشان داد که فردی یک فرآورده مخدر با 
مهر تقلبی نوشته است و در کسری ازساعت فرآورده توسط پلتفرم های اینترنتی تحویل او 

داده شده است.
به گفته وی داروی سقط جنین نیز با نسخه جعلی به راحتی توسط این پلتفرم ها در 

اختیار متقاضیان قرار گرفته است.
پیکانپور تاکید کرد: زمانی که پلتفرم به داده بک گراند نظام سلامت و نسخه الکترونیک 
متصل نباشد و اعتبارسنجی لازم را از نسخه نتواند انجام دهد؛ امکان سوء استفاده فراهم 

می شود.
وی در پایان گفت: در یک نمونه دیگر دارویی که قیمت هر یک عدد قرص آن 3۰۰۰ 
تومان است، با قیمت یک میلیون و ۵۰۰ هزارتومان به افراد تحویل داده شده است. یک نوع 
اســپری تنفسی با قیمت ۷۰ هزار تومان با قیمت ۴۸۰ هزار تومان به صورت باز به بیمار 
تحویل داده شده است که معلوم نیست آیا قبلا استفاده شده است یا خیر؟ همچنین شربت 
برند زادیتن که ۷۰ هزار تومان است با قیمت ۶۵۰ هزار تومان در این پلتفرم ها به فروش 
می رسد. داروی شیمی درمانی که قیمت مصوب آن ۹۲ هزار تومان است در این پلتفرم ها 
با قیمت ۹ میلیون تومان تحویل بیمار شده است. مثال هایی از این دست اصلا کم نیستند.

رئیس قوه قضائیه گفت: برخی متأسفانه خانه داری را یک نقص تلقی می کنند؛ حال 
آنکه خانه داری یک شغل مهم، آینده ساز و جامعه ساز است.

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، طی سخنانی در دیدار با جمعی از بانوان شاغل 
در حوزه ریاست دستگاه قضا و همسران زن کارکنان، با اشاره به حادثه تروریستی در کرمان، 

گفت: حادثه مسیر گلزار شهدای کرمان به دست اشقیاء و جنایتکاران رقم خورد.
رئیس دستگاه قضا ضمن تسلیت شهادت جمعی از هموطنان در این حادثه تروریستی، 
گفت: دعا می کنیم که شفای عاجل و کامل، شامل حال مصدومان و مجروحان این حادثه 

شود.
رئیس دستگاه قضا در ادامه ضمن اشاره به میلاد حضرت فاطمه زهرا )س(، گفت: توسل 

به حضرت فاطمه زهرا )س( در استجابت دعا ها نزد پروردگار متعال، نقش بسزایی دارد.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای با بیان اینکه حضرت صدیقه طاهره )س( 
همچون پدر و همسر والا مقام خود، مصداق یک انسان کامل بودند، گفت: همه ائمه اطهار 
علیهم الســلام از امام حسن )ع( و امام حسین )ع( تا حضرت بقیه الله )عج(، از سلاله پاک 
حضرت فاطمه زهرا )س( هســتند و همواره از آن بانو به عنوان یک مادر و یک زن کامل 

استمداد می طلبند.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به نگاه اسلام به نقش متعالی زنان در جامعه سازی 
گفت: نگاه اســلام به صِرف زن یا مرد نیست بلکه اسلام به ظرفیت بشر عنایت دارد و در 
بسیاری موارد، خداوند مسیری را پیش روی زن قرار می دهد که او نسبت به مرد راحت تر 

و سریع تر می تواند به کمال و سعادت برسد.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای با اشاره به نقش خانه داری و مادری زنان و 
اهمیت و ابعاد این امر خطیر گفت: متاسفانه چنین القاء می کنند که به واسطه مشکلات 

اقتصادی، نباید ازدواج کرد و یا صاحب اولاد شد؛ حال آنکه صراحت قرآن کریم آن است 
که به واسطه فقر و تنگدستی، از ازدواج نهراسید.

رئیس عدلیه، تصریح کرد: برخی متاسفانه خانه داری را یک نقص تلقی می کنند حال 
آنکه خانه داری یک شغل مهم و آینده ساز و جامعه ساز است؛ قطعا یک زن می تواند کار و 
تحصیل داشته باشد و باید در مسائل مختلف اجتماعی و سیاسی و اداری، نقش آفرینی کند، 
اما این قبیل موارد نباید سبب شود که ارزش والای خانه داری و مادری برای زنان کم ارزش 

جلوه کند.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به نقش انسان ساز زنان و مادران، گفت: هیچ کس به اندازه 
مادران در تربیت فرزندان و به تبع آن، ساخته شدن انسان هایی که مسیر سعادت را طی 
می کنند و برای جامعه مفیدند، نقش آفرین نیست. حجت الاسلام والمسلمین محسنی 
اژه ای با اشاره به نقشی که زنان و مادران در جلوگیری از لغزیدن همسران و فرزندان شان 
ایفا می کنند، گفت: شیطان و شیطان صفتان به انحاء مختلف در مسائل مالی و غیرمالی برای 
افراد وسوسه و دام پهن می کنند و در بسیاری از مواقع و موارد، این زنان هستند که همسران 

خود را از فرو غلتیدن در مسیر انحراف و تخلف و جرم باز می دارند.
رئیس قوه قضائیه، گفت: امروز دشمنان اسلام و نظام اسلامی ما با اختصاص بودجه و 
استخدام نیرو و برنامه ریزی، تمرکز خود را معطوف بر آن کردند که نسل جوان ما را نسبت 

به ارزش ها و باور ها بی تفاوت و شبهه دار کنند؛ لذا باید در این زمینه بسیار مراقبت کرد.
رئیس عدلیه در پایان خاطرنشان کرد: من همواره تاکید دارم که در مراسم تجلیل روز 
زن، صرفاً از زنان شاغل در مجموعه قدردانی به عمل نیاید بلکه از تمامی زنان کارکنان تقدیر 
شود چرا که در برخی مواقع، رنجی که زنان به سبب شغل همسرشان تحمل می کنند، از 

رنج خود فرد شاغل بیشتر است.

خبـــر

خبـــر
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رییس جمهور گفت: ابتکار عمل در دست نیروهای ماست و مکان و زمان را نیروهای جمهوری 
اسلامی تعیین خواهند کرد.

ابراهیم رییســی در جمع مردم کرمان در مراسم تشــییع شهدای حادثه تروریستی کرمان 
اظهارداشت: حاج قاسم نقشه های شوم آمریکا را نقش بر آب کرد و داعش را از بین برد و دشمن 
از همین عصبانی است. وی عنوان کرد: حاج قاسم نقشه آمریکایی ها برای شکل گیری یک رژیم 
صهیونسیتی در منطقه را نابود کرد. وی افزود: هر تحلیل گری که درست تحلیل کند در می یابد 
که نیروهای مقاومتی که هیچ نیروی دریایی، هوایی ندارند توانسته اند در برابر رژیم صهیونیستی 
با نیروی ایمان مقاومت کنند. وی عنوان کرد: تا امروز محاسبه این است که در منطقه فلسطین 
پیروز است و رژیم صهیونسیتی شکست خورده است. وی گفت: بزرگان مقاومت حاج قاسم سلیمانی 
را شهیدالقدس می خوانند و آنچه امروز می بینیم ناشی از پیگیریهای حاج قاسم بود اگر چه باید 

حماس و فلسطین هم تجلیل شوند. وی افزود: حاج قاسم با تمام نیروهای منطقه تلاش کرد جریان 
شیطانی داعش در منطقه شکل نگیرد. وی در خصوص حادثه تروریستی کرمان نیز گفت: امروز 
ابتکار عمل در دست نیروهای ماست و مکان و زمان را نیروهای جمهوری اسلامی ایران تعیین می 

کنند. وی گفت:  یقین داشته باشید که این شهادت ها به عنوان سرمایه نظام خواهد بود.
رییسی ادامه داد: دشمن می خواست بعد از غصب فلسطین کار دیگری را آغاز کند؛ این رژیم 
می خواست خلافت اسلامی در منطقه ما با نام اسلام ایجاد کند! اما حاج قاسم، جریان مقاومت را 

در منطقه برنامه ریزی کرد به نحوی که عرصه بر رژیم صهیونیستی تنگ شد.
وی گفت: عقب نشینی اسراییل از جنوب لبنان و بعد هم جنگ های مختلف رژیم صهیونیستی 
با فلسطین و لبنان باعث شد امروز نیروی مقاومت فلسطین ۱۰۰ روز در مقابل رژیم صهیونیستی 

که بسیار مجهز است، ایستادگی کند.

ابتکار عمل در دست 
نیروهای ایران است

ادامه سرمقاله

شهرنامه

گزارش  از آیین تشییع شهدای کرمان؛

از وعده انتقام تا دستگیری برخی عوامل حمله تروریستی
همزمان با مراسم چهارمین سالگرد شهید سردار حاج 
قاسم سلیمانی، در جمع زائرانی که به سمت گلزار شهدا در 
حرکت بودند، انفجار تروریســتی رخ داد که طبق آخرین 
آمار تأییدشده شمار شهدای انفجارهای تروریستی به ۸۹ 
نفر رسیده و این درحالی است که ۱۲ نفر آنان زیر ۱۵ سال 
سن دارند. ۲۲ دانش آموز استان از شهرستان های کرمان، 
نرَماشیر و زرند به شهادت رسیدند. ۱۱ نفر از این شهیدان 

دانش آموز دختر و ۱۱ نفر پسر هستند.
آئین تشــییع شهدای حادثه تروریستی روز جمعه در 
گلزار شــهدای کرمان وبا حضور رئیس جمهور، ســردار 
سلامی، جمعی دیگر از مسؤولان کشوری و استانی و حضور 
هزاران نفری مردم کرمان به صورت خودرویی برگزار شد.
سردار سلامی: هیچ نقطه امنی برای آمریکا 

وجود ندارد
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در مراسم 
تشییع شــهدای حادثه تروریستی کرمان گفت: به فضل 
الهی انتقام همه شهیدان مان گرفته خواهد شد. انتقام این 

شهیدان قبل از شهادت از دشمن گرفته شده است.
سردار حسین ســلامی گفت: ما شکوه صبر، عظمت 
نجابت، وســعت ایمان و امواج بلنــد مهربانی، وفاداری و 
فداکاری مردم کرمان را به خوبــی دیده ایم. کرمان دیار 
شهادت و مشهد شهیدان ما است. در سالگرد شهادت حاج 
قاسم سلیمانی، شاهد عروج ۸۵ نفر به عرش اعلا هستیم.

وی ادامه داد: امروز یک ملت به افتخار این شهدا از جای 
برمی خیزد تا اسلام و دین را در گستره جهان اسلام ببیند. 
به فضل الهی انتقام همه شهیدان مان گرفته خواهد شد. 
انتقام این شــهیدان قبل از شهادت از دشمن گرفته شده 

است.
سلامی خاطر نشان کرد: ما با یک آرایش به هم پیوسته 
از شیاطین کوچک و بزرگ در نبرد اسلام و کفر مواجهیم. 
این شهادت ها بازتاب شکست های سخت استکبار و عوامل 

منطقه ای آن است. فکر نکنید ملت ایران دست بسته بوده 
است. خداوند در سال های گذشته دست های ما را به روی 
دشمنان باز کرد. ما با آمریکا در نبرد رو دررو و واقعی بوده 
ایم و آنها را شکســت داده ایم. ۱3۵ هزار نیروی نظامی در 
عراق آوردند ولی شکست خوردند. قهرمان افسانه ای ما با 
یارانش آمریکا را در عراق شکست داد و عراق از سلطه آمریکا 
نجات یافت. می خواســتند افغانستان را در سلطه داشته 
باشــند اما از آنجا فرار کردند. می خواستند حزب الله را در 
لبنان از بین ببرند اما امروز قدرت حزب الله را می بینید. می 
خواستند نظام ســوریه را از بین ببرند اما سوریه ماند. در 
تحریم ایران شکست خوردند. خلیج فارس را ترک کردند. 

تقریبا منطقه را تخلیه کرده اند.
فرمانده کل ســپاه تاکید کرد: هیــچ نقطه امنی برای 
آمریکا وجود ندارد. تسلط بر مسلمانان برای آنها غیرممکن 

شده است. طوفان الاقصی شکست پذیری این رژیم را نشان 
داد. هر روز حداقل ۲۰ صهیونیست در غزه به هلاکت می 
رســد و ادوات آنها نابود می شود و آنها چشم اندازی برای 

زندگی امن برای خود نمی بینند.
وی افزود: داعش محصول سیاست آمریکاست که می 
خواست نقشه سیاسی جدید و خلافت اسلامی در جهان 
اســلام ایجاد کند اما باز هم با مجاهدت جوانان انقلابی از 
جهان اســلام و به فرماندهی شهید سلیمانی، آتشفشان 
تکفیر خاموش شــد و آنها ناپدید و گم شده اند و جایی در 
نقشه سیاسی منطقه ندارند. آنها فقط می توانند به عنوان 
مزدوران آمریکا و صهیونیسم عمل کنند ولی به آنها هشدار 
می دهیم که اگر مرد هســتید با مــا بجنگید چرا زنان و 
کودکان را می کشید؟ اگر مرد هستید بیاید آشکار با ما طرف 
شوید. شما مردان تقابل رو به رو با اصحاب صبر و استقامت 

نیستید. شما می گویید پیرو سنت پیامبر هستید. در کجای 
قرآن و سنت پیامبر، جواز کشتن زنان و کودکان مسلمان 

صادر شده است؟
فرمانده کل سپاه خطاب به داعش گفت: شما  در صف 
اصحاب جهنم قرار دارید. هر جا باشید شما را می یابیم. شما 
نمی توانید از عذاب الهی دور شوید. اگر هزار سال هم عمر 
کنید، شما را خواهیم یافت. مردم ما بدانند ما آنها را هرروز 

شکست می دهیم. اجازه سیطره دشمن را نمی دهیم.
ســلامی ادامه داد: دشــمن ضربات سخت و دردناک 
دریافت کرده است. مقامات صهیونیستی هیچ راهی جز 
فرار از این باتلاق ندارند. فرار هم کنند باز هم شکست خورده 
اند. ما اصحاب شهادتیم و با این شهادت ها از میدان خارج 
نمی شویم. ما گوش به فرمان رهبری هستیم و دنبال تحقق 

فرمان ایشان پیش خواهیم رفت.
چند مظنون انفجار تروریستی کرمان دستگیر 

شدند
وزیر کشــور در ارتباط با شناســایی عوامــل انفجار 
تروریستی کرمان اظهار داشت: نیرو های امنیتی ایران به 
سرنخ های خوبی از عوامل انفجار تروریستی کرمان دست 

یافتند و چند مظنون دستگیر شدند.
احمد وحیدی بــا بیان اینکه دســتگاه های امنیتی، 
اطلاعاتی و انتظامی بر موضوع اشراف دارند و مسلط هستند 
و برنامه های خودشان را طبق روال پیش بینی شده انجام 
می دهند، افزود: تمام عوامل این حادثه تروریســتی قطعا 

شناسایی و دستگیر خواهند شد.
وزیر کشــور با بیان اینکه اطلاعات کامل این موضوع 
توسط دستگاه اطلاعاتی اطلاع رسانی می شود، تصریح کرد: 
امروز کار در کنترل دستگاه های اطلاعاتی است و با قدرت 
و سرعت عمل به موقع جریانات تروریستی که مورد حمایت 
رژیم هــای تروریســت پرور هســتند در چنــگ قدرت 
دستگاه های اطلاعاتی هستند و با سرعت برخورد می شود.

اینک، آن تراژدی بزرگ که هواداران محیط زیست رخ دادنش را هشدار می دادند، نه برای “نسل های 
آینده” که در دهه های شصت و هفتاد در مورد حقوق شان می گفتیم، بلکه بس زودتر در برابر دیدگان ما و 
برای خودمان )و دیگر مردمان( رخ داده اســت! مدیران کشور بیش از چهل سال فرصت و صدها میلیارد 
دلار بودجه داشته اند تا به دو دسته اقدام که به طور معمول برای رویارویی با گرم شدن زیستکره مورد اشاره  
قرار می گیرد، بپردازند: اقدام هایی برای کاهش گازهای گلخانه ای، و پیش بینی ها و فعالیت هایی برای تطبیق 
با شرایط گرم تر. اما آنان برعکس، به استخراج هرچه بیشتر نفت و گاز و مصرف بی ضابطه ی آن دامن زده  و 
برای “تکمیل” اثرات گرمایش، با کارهایی مانند جاده ســازی و معدن کاری و سدســازی بی حســاب و 

جنگل زدایی و میدان دادن به چرای بی رویه، به تخریب پردامنه ی پوسته ی زمین پرداخته اند.
نسبت دادن هر معضل و ایراد کشور به اقدام های بیگانگان برای ما چیز ناآشنایی نیست… فقط برای 
افزوده شدن به سیاهه ی سیاه کاری های دشمنان مان، ادعای دستکاری در فضا و جلوگیری از ورود ابر به 
کشــور را کم داشتیم! این ادعا در حالی مطرح شــده )به صراحت از سوی احمدی نژاد در دوره ی ریاست 
جمهوری اش، و تلویحی توسط شماری از مدیران کنونی( که آقایان در برابر دستکاری های عظیم و آشکار 
ترکیه و عراق در سرشاخه ی سامانه های آبی مشترک، یا سدسازی ها و منحرف کردن آب هیرمند به دست 
افغان ها، هیچ اقدام مؤثری نداشته اند؛ سهل است… خود با سدسازی بر رودهایی که از ایران سرچشمه 
می گیرد، راه را بر هر گونه تفاهم اصولی با همسایگان بر سر آب های مشترک بسته اند. بر فرض حتی اگر 
داستان “جنگ اقلیمی” و ابردزدی از جهاتی واقعیت داشته باشد، از قصور مسئولان ما که در پی بارور کردن 
ابرها و جلوگیری از خروج آن ها از کشور هستند و در صورت موفقیت نوعی دشمن سازی خواهد بود، چیزی 

کم نمی شود.
زمان آن اســت که مدیران کشور، به خطاهای خود در رفتار با سرزمین اعتراف و شیوه ی حکمرانی را 
اصلاح کنند تا از این رهگذر مردم عادی هم اعتماد خود را به نهادهای حاکم بازیابند و توصیه ها به صرفه جویی 

در مصرف آب و لزوم پیش گرفتن شیوه های هماهنگ با شرایط اقلیمی جدید را جدی بگیرند.

منظر شبانه پل پارک وی روشن شد
پــل پارک وی به عنوان یکی از المان های تاثیر گذار ترافیکی و اولین پل های احداثی تهران، با 
نصب ۶۰۰ پروژکتور با قابلیت تنظیم رنگ و نور،روشن شد.سید مهدی صباغ شهردار این منطقه 
گفت: پل مذکور به دلیل موقعیت خاص و قرارگرفتن در یکی از نقاط حساس،پرتردد و ورودی منطقه 
یک در تقاطع خیابان ولی عصر )عج( و بزرگراههای مدرس و شهید چمران به لحاظ قدمت از اولین 
پلهای احداثی از نوع  کابلی )معلق(و مدرن شهر تهران است که سازه و کالبد این پل به خصوص در 
قســمت های دکل، کابل ها و عرشــه برای اجرای طرح های زیباسازی از پتانسیل مناسبی برای 
نورپردازی و بهبود منظر شبانه شهری برخوردار است.او افزود: در همین راستا اداره زیباسازی منطقه 
پس از رنگ آمیزی کامل این ســازه، نسبت به نور پردازی ویژه پل اقدام نموده است.صباغ تصریح 
کرد: در نورپردازی انجام شده بیش از ۶۰۰ پرژکتور از نوع RGB بر روی دکل ها، کابل ها و دستک 
ها و نرده های پل نصب شده است و سیستم نور پردازی آن قابلیت تنظیم رنگ و تعیین  نور برای 

مناسبتهای مختلف را دارد.

اجرای ۵۸ کیلومتر خط کشی معابر محلی منطقه ۲۲
شهردار منطقه ۲۲ از اجرای ۵۸ کیلومتری عملیات خط کشی در معابر محلی این منطقه طی 
یک ماه گذشــته خبر داد.مسعود نصرتی در این باره اظهار داشت: خط کشی محوری معابر محلی 
منطقه به همت معاونت حمل و نقل و ترافیک و در بازه زمانی یک ماهه در معابری که خطوط محوری 
از بین رفته و هچنین معابری که به تازگی مورد عملیات آسفالت  ریزی قرار گرفته به اجرا درآمده 
است. این عملیات در راستای افزایش ضریب ایمنی و تسریع و سهولت در تردد خودروها، تردد ایمن 
وسایل نقلیه در معابر محلی از سوی اکیپ اجرای معاونت حمل و نقل و ترافیک به اجرا در آمده است.

به آگاهی کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی دارای تخصص تجربه و رزومه مرتبط می رساند شهرداری نکا در اجرای مصوبه شماره 7۲۲ مورخه 
1401/06/30 و بر اســاس صورتجلسه شماره ۲4۵۲۵ مورخه 140۲/10/03 هیات عالی سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری نکا  در 
نظر دارد ازطریق مشارکت به روش مشارکت مدنی جهت احداث مجتمع تجاری و مسکونی به آدرس نکا ، خیابان علمیه ، کوچه چمازی زمین 

گلخانه،  نسبت به انتخاب شریک با شرایط ذیل از طریق فراخوان عمومی اقدام  نماید.

حداقل حجم سرمایه گذاری مساحت عرصه آورده شهرداریشرح پروژه
نوع قرار دادبرابر نظریه کارشناسی)ریال(

احداث مجتمع تجاری و 
مسکونی

زمین ، مجوزات ) تغییر کاربری ، 
مشارکت 1۵۸0/611/133/۲00/000/000 مترمربعپروانه، خدمات مهندسی(

مدنی

لذا متقاضیان مشارکت در سرمایه گذاری می توانند جهت ارائه ی نحوه سرمایه گذاری خود دراین پروژه با درنظر داشتن ضوابط و شرایط ذکر 
شده در اسناد فراخوان از روز شنبه مورخه 140۲/10/۲3 تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخه 140۲/10/۲7 برای دریافت اسناد فراخوان به 
واحد سرمایه گذاری مشارکت های مردمی شهرداری نکا مراجعه و حداکثر تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخه 140۲/11/07 نسبت به تکمیل 
و تحویل اسناد یاد شده اقدام نمایند . بدیهی است به اسناد و مدارکت ارسالی بعد از تاریخ مذکور ترتیب اثر داده نخواهد شد. شرکت کنندگان 
با ارائه اسناد و مدارک لازم اولا نسبت به اثبات توانمندی خویش برای انجام پروژه حاضر اقدام و ثانیا شهرداری پس از احراز توانمندی طرح ها 

و پیشنهادات واصله را بررسی و شریک واجد شرایط را انتخاب خواهد نمود.
سپرده شرکت در فراخوان:

ضمانتنامه بانکی دارای اعتبار سه ماهه از تاریخ آگهی از سوی بانک ها و موسسات دارای مجوز از بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران یا اوراق 
مشارکت و یا واریز وجه نقد به حساب سپرده شهرداری به شماره 01066۵6666006 نزد بانک ملی شعبه مرکزی نکا به مبلغ پنجاه و شش میلیارد 
ششصدو شصت میلیون ریال) ۵6/660/000/000( ریال و یا ارائه یکی از ضمانتامه های مقرر در آئین نامه تضمین معاملات دولتی تصویب هیات 

وزیران در جلسه 1394/0۸/۲4
خلاصه اطلاعات پروژه:

نشانی محل اجرای پروژه: نکا خیابان علمیه ، کوچه چمازی ، زمین گلخانه.
مشــخصات پروژه: طراحی و احداث مجتمع تجاری و مسکونی به روش مشارکت مدنی  بر اساس طرح و مشخصات مورد تایید هیئت عالی 

سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری نکا در انجام مشارکت فی مابین.
نشانی دفتر سرمایه گذاری و امور مشارکت های مردمی شهرداری نکا ، نکا چهارراه مرکزی ، خیابان شهرداری، ساختمان اداری شهرداری 

نکا، تلفن 011-347۲-3010-4
سایر موارد:

• تاریخ چاپ آگهی : نوبت اول روز شنبه مورخه 1401/10/16 نوبت دوم روز شنبه مورخه 1401/10/۲3 
• زمان بازگشایی پاکت های فراخوان روز یکشنبه 140۲/11/0۸ راس ساعت 14/00 

• هزینه مربوط به آگهی فراخوان به عهده برنده فراخوان می باشد.
• شهرداری در رد یا قبول پیشنهادهای واصله مختار می باشد.

• پیشنهاد دهندگان می بایست یک نسخه از تمامی  اسناد دریافتی را با قید قبولی کلیه شرایط مندرج در آن امضا و به پیشنهاد مورد نظر 
خود ضمیمه نموده و تسلیم نماید.

• پیشنهاد می بایست از حیث میزان سرمایه گذاری، طول دوران مشارکت و مدت اجرای پروژه مشخص معین باشد.
• بررسی پیشنهاد های دریافتی از سوی شرکت کنندگان ، تشخیص برنده و ابلاغ برنده فراخوان حداکثر ظرف مدت دو هفته انجام خواهد 

پذیرفت.
• برنده فراخوان باید از تاریخ ابلاغ ظرف مدت هفت 7 روز به واحد امور سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری نکا مراجعه نماید 

چنانچه برندگان  اول و دوم و سوم حاضر به انعقاد  قرارداد نشوند سپرده های آن ها به ترتیب ضبط خواهد شد
• سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد فراخوان مندرج می باشد.

آگهی فراخوان عمومی
نوبت اول جذب سرمایه گذار

موسی خلیلی عباس آبادی-شهرداری نکا

بسمه تعالي
  Tape Drive فراخوان  خرید یک دستگاه

و یک دستگاه سوئیچ شبكه و ملزومات آنها
 )سازمان فاوا شهرداري خرم آباد(

سازمان فاوا

ســازمان فاوا در نظر دارد فراخوان خرید یک دستگاه Tape Drive  و یک دستگاه سوئیچ شبکه و ملزومات آنها را با 
شماره نیاز به شرح ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت برگزار نماید.

شماره نیازعنوان معاملهردیف

۲00۲00۵7۲۸000070خرید یک دستگاه Tape Drive  و یک دستگاه سوئیچ شبکه و ملزومات آنها1

کلیه مراحل برگزاري فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشایي پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکي دولت)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد.

متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه ،نسبت به ثبت نام و دریافت آگهي امضاي الکترونیکي 
)به صورت برخط( براي کلیه صاحبان امضاي مجاز و مهر سازماني اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زماني :
زمان انتشار در سایت : 140۲/10/13           مهلت دریافت اسناد فراخوان :140۲/10/۲0

مهلت ارسال پیشنهادات :140۲/10/30       زمان بازگشایي پاکت ها:140۲/11/01
ضمانت نامه شرکت در معامله ،آدرس و اطلاعات تماس شهرداري:

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:شرکت کنندگان در معامله فوق مي بایست ضمانت نامه بانکي به مبلغ 
9۵0/000/000 ریال را تهیه و به حساب بانک شهر شعبه خرم آباد واریز و رسید آن در پاکت الف قرار داده ، تحویل شهرداري 

مرکزي گردد.
اطلاعات تماس و آدرس شهرداري :333۲0011-066 –خیابان 17 شهریور-شهرداري خرم آباد –امورقراردادها

شرایط عمومي و توضیحات برگزاري معامله شهرداري:
1-برگزاري معامله صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت مي باشد و کلیه مراحل فرایند شامل خرید و دریافت 
اسناد)در صورت وجود هزینه مربوطه(،پرداخت تضمین شرکت در معامله )ودیعه(ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت 

برنده بودن معامله گران محترم از این طریق امکان پذیر مي باشد.
۲-کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات ،شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومي سامانه ستاد ،قابل مشاهده  

،بررسي و انتخاب مي باشد.
3-علاقه مندان به شــرکت در معامله مي بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهي الکترونیکي )توکن(با شماره )مرکز 

پشتیباني و راهبري(41934-0۲1 تماس حاصل نمایند.
4-هزینه چاپ آگهي بر عهده برنده مناقصه مي باشد.

بلوار کشاورز ،خیابان نادري،نبش حجت دوست،ساختمان وزارت صنعت ،معدن و تجارت 
 www.setadiran.ir: آدرس سایت fax@setadiran.ir:تلفن مر کز تماس :14۵6  دورنگار
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 Odyssey OLED جدیدترین مانیتورهای گیمینگ
سامسونگ در CES ۲0۲4 رونمایی می شود

 )Odyssey( شرکت سامسونگ الکترونیکس امروز جدیدترین مانیتورهای گیمینگ سری اودیسه
خود را معرفی کرد که به زودی از آنها در نمایشگاه CES ۲۰۲۴؛ بزرگ ترین رویداد فناوری جهان، رونمایی 

می شود. 
مدل های جدید مانیتورهای گیمینگ OLED سامســونگ، با ارائه عملکرد و وضوح تصویری که هر 

گیمری به دنبال آن است، در سه مدل زیر در دسترس خواهند بود:
G۹۵SD :با نام Odyssey OLED G۹
G۸۰SD :با نام Odyssey OLED G۸
G۶۰SD :با نام Odyssey OLED G۶

Odyssey OLED G۹ یــک مانیتور گیمینگ فوق عریض منحنی با ابعاد ۴۹ اینچ و وضوح تصویر 
۵,۱۲۰x۱,۴۴۰( DQHD( و نسبت تصویر 3۲:۹ است که از ویژگی های ارتقایافته متنوعی پشتیبانی 

می کند. 
به جز این، Odyssey OLED G۸ اولین مانیتور گیمینگ 3۲ اینچی تخت OLED سامسونگ به 
حســاب می آید که وضوح تصویر 3,۸۴۰x۲,۱۶۰( ۴K UHD( و نســبت تصویر 3۲:۹ دارد. هر دو این 
نمایشگرها، دارای نرخ به روزرسانی ۲۴۰ هرتز و زمان پاسخگویی ۰:۰3 میلی ثانیه در حالت GTG هستند. 
مانیتور ۲۷ اینچــی Odyssey OLED G۶ نیز با وضوح تصویر ۲,۵۶۰x۱,۴۴۰( QHD( خود از 
 GTG نســبت تصویر ۱۶:۹، نرخ به روزرســانی 3۶۰ هرتز و زمان پاسخگویی ۰:۰3 میلی ثانیه در حالت

پشتیبانی می کند.    
هون چانگ، معاون اجرایی بخش نمایشگرهای بصری شرکت سامسونگ در این باره گفت: »همسو با 
 Odyssey ژانرهای مختلف بازی ها، پلتفرم های گیمینگ نیز متنوع تر می شوند. مانیتورهای گیمینگ
OLED جدید سامسونگ، گیمرها را با محیط های بازی فراگیرتر و فناوری های نوآورانه برای شخصی سازی 
تجربه آنها توانمند می سازد. همچنین نیازهای در حال تغییر کاربران را برآورده کرده و حتی فراتر می رود«.

فناوری های پیشرفته برای نمایش جزئیات و ظرافت های تصویر
 OLED سامسونگ، دارای فناوری Odyssey OLED هر ســه مدل جدید مانیتورهای گیمینگ
Glare-Free هستند که انعکاس نور را به حداقل رسانده و بدون تجهیزات اضافی، تجربه تماشای بهتری 
را ممکن می سازد. بنابراین، کاربران می توانند در محیط های نوری مختلف، بازی های خود را با روشنایی و 

رنگ ثابت تجربه کنند.
این مانیتورها با اســتاندارد VESA DisplayHDR True Black ۴۰۰ خود فارغ از نوع بازی یا 
محتوای نمایش داده شده، جزئیات باورنکردنی و رنگ های زنده و شفافی را به نمایش می گذارند. علاوه بر 
این، از قابلیت AMD FreeSync Premium Pro برای اجرای بازی های HDR با تاخیر بسیارکم 
و به شکل روان تری پشتیبانی می کنند. همچنین با دو درگاه اتصال HDMI ۲,۱، هاب USB و ورودی 
DisplayPort ۱,۴، امــکان اتصال فیزیکی جامعی را فراهم می کننــد. طراحی پایه این مانیتورها، با 
اســتانداردهای نصب VESA سازگار بوده و دارای قابلیت تنظیم ارتفاع )HAS(، شیب و زاویه چرخش 

هستند تا بتوانند راحتی و انعطاف پذیری بیشتری را در اختیار کاربران قرار دهند.
تجربیات متصل در یک اکوسیستم کامل

 Multi اکنون از قابلیت Odyssey OLED G۸ و Odyssey OLED G۹ نســخه های جدیــد
Control پشتیبانی می کند. این قابلیت جدید، اتصال یکپارچه دستگاه برای تجربه آسان و بهبودیافته 
در اکوسیستم چند دستگاهی را ممکن می سازد. Multi Control به کاربران اجازه می دهد تا محتوای 
تصویری و متنی خود را بین مانیتور و سایر دستگاه های سامسونگ از جمله گلکسی بوک، تبلت یا گوشی 
هوشمند، به طور یکپارچه جابجا کنند. آنها همچنین می توانند با استفاده از ماوس و صفحه کلید، جریان 

کاری راحت تر و کارآمدتری را تجربه کنند.
این دو مدل همچنین از SmartThings Hub سامســونگ برای استفاده در اکوسیستم خانه های 
هوشمند بهره می برند. با کمک این هاب داخلی، کاربران می توانند به دستگاه های مختلف اینترنت اشیا 
سازگار با Matter و Home Connectivity Alliance )HCA( متصل شوند و آنها را کنترل کنند. 
ضمن اینکه، OLED G۹ و OLED G۸ سامسونگ به  عنوان هاب سرگرمی همه کاره عمل می کنند 
و به پلتفرم تلویزیون هوشــمند سامســونگ )Samsung Smart TV( و هاب گیمینگ سامسونگ 
)Samsung Gaming Hub( تجهیز شده اند تا امکان دسترسی به خدمات استریم و بازی های ابری 
را بدون نیاز به دانلود، محدودیت فضای ذخیره سازی یا سخت افزاری مانند کامپیوتر و کنسول فراهم کنند.

طراحی شیک برای هر فضایی
برای اولین بار، سامســونگ تصمیم گرفته گزینه های تخت OLED را به سری Odyssey و نسبت 
تصویــر ۱۶:۹ را به Odyssey OLED G۸ و Odyssey OLED G۶ بیاورد. البته این مدل های تازه 
 Core بهره می برند و شامل فناوری Odyssey OLED از طراحی منحصربه فرد و باریک فلزی ســری

Lighting+ هستند که در قاب باریک آنها قرار می گیرد.  
Core Lighting+ با پخش نور محیطی از پشت مانیتور، کاربران را در محیط بازی و سرگرمی غرق 
می کند. همچنین با حلقه نوری که چهار برابر از مدل قبلی )G۹۵SC( باریک تر است، به طور یکپارچه با 
قاب فلزی باریک 3,۹ میلی متری دستگاه هماهنگ می شود. در طراحی این مدل ها، از پایه فلزی باریک و 
مینیمالی استفاده شده که صفحه فلزی سه میلی متری آن، به خوبی با طراحی مانیتور هماهنگ می شود 

و فضا را برای قرارگیری دستگاه های دیگر باز می گذارد. 
با رونمایی از مدل های جدید OLED، سامسونگ خط تولید این محصولات را گسترش داده و جایگاه 
رهبــری خود در بازار مانیتورهای گیمینگ را تقویت می کند. نوآوری های Odyssey OLED درکنار 
پیشرفت های مداوم سری Odyssey Neo )که با عرضه Odyssey Neo G۹ به عنوان اولین مانیتور 
گیمینگ ۵۷ اینچی Dual UHD جهان در سال گذشته اتفاق افتاد(، ویژگی ها و عملکردهای نوینی را 

ارائه می دهد که به تعریف آینده صنعت گیمینگ کمک می کند.

برگزاری کارگاه »ترندهای فناوری و نوآوری در رهبری«
 توسط آکادمی ایرانسل

کارگاه تخصصی »ترندهای فناوری و نوآوری در رهبری« با رویکرد رهبری سازمانی با نگاه به تازه های 
فناوری و نوآوری، توسط تیم های منابع انسانی و آکادمی ایرانسل، برگزار می شود.

به گزارش روابط عمومی ایرانسل، اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال ایران، با هدف استراتژیک حرکت 
از شــرکت خدمات ارتباط پایه )Telco( به شرکت فناوری محور )Techco(، اقدام به برگزاری کارگاهی 
یک روزه با ارائه پروفســور پیتر گلدن هویس )متخصــص آینده پژوهی و نوآوری( و با حضور تیم رهبری 

ایرانسل و تیم های رهبری سازمان های بزرگ دیگر کرده است.
در این کارگاه یک روزه که شنبه ۲3 دی ۱۴۰۲ در محل آکادمی ایرانسل واقع در ایستگاه نوآوری شریف 
برگزار می شود، رهبران حاضر از ایرانسل به عنوان شرکت پیشرو در تحقق تحول دیجیتال و رهبران سایر 
سازمان ها، در کنار پروفسور پیتر گلدن هویس، درباره موضوعاتی از جمله چگونه فکر کردن همچون یک 
آینده پژوه، فرصت های نوظهور تکنولوژیک برای ساخت شرکت های پیشرو، هوش مصنوعی و کاربردهای 
متعدد آن برای اتوماسیون در سازمان ها و خلق فرصت های جدید و… آموزش دیده و گفت وگو می کنند.

پروفسور پیتر گلدن هویس معاون نوآوری اتحادیه جهانی مخابرات در ژنو سوئیس، مدرس دانشگاه های 
لندن)LBS(  و دیوک )Duke( در حوزه آینده پژوهی، از برجســته ترین آینده پژوهان جهان و نویسنده 
کتاب »ســرخط خبرهای آینده« است و تاکنون به شرکت ها و سازمان ها در رهبری بیش از ۱۵۰ پروژه 
نوآوری در کشورهایی همچون سوئیس، هند، عربستان، امارات، آفریقای جنوبی و …مشاوره داده است.

کارگاه ترندهای فناوری و نوآوری در رهبری، برای رهبران در هر سطح و عملکردی، در همه بخش ها و 
صنایع طراحی شــده اســت و برای عضویت در این کارگاه، نیازی به تجربه قبلی در حوزه های مرتبط با 
آینده پژوهی نیست. آکادمی ایرانسل که با همکاری واحد منابع انسانی ایرانسل، برگزارکننده این کارگاه 
است، از کلیه صاحبان کسب وکار و مدیران تأثیرگذار شرکت ها و سازمان ها دعوت می کند تا در این کارگاه 

تخصصی با هدف نوآوری در رهبری، از اینجا ثبت نام کنند.
مجموعه ایرانسل لبز، از سال ۱3۹۸، با هدف تعمیق ارتباط ایرانسل، اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال 
ایران، با جامعه دانشــگاهی و کمک به مراکز علمی، اســتارتاپ ها و شرکت های فناور و با مأموریت انجام 
فعالیت های تحقیق و توســعه، نوآوری و تجاری ســازی در زمینه شــبکه ارتباطات و فناوری اطلاعات و 
کســب وکارهای پیرامونی با کمک مراکز علمی و پژوهشــی داخل و خارج از کشــور، اعم از دانشگاه ها، 
شرکت های دانش بنیان، استارتاپ ها و شرکت های فناور، با هدف تأمین نیازمندی های بازار ICT تأسیس 

شده است.
چشــم انداز این مجموعه، پیشگام بودن در توســعه منابع انسانی و زیرساخت های تحقیقاتی اقتصاد 
دانش بنیان در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات و دستیابی به جایگاه برترین شرکت ملی در زمینه خلق 
محصولات و خدمات این حوزه اســت و »بخش تحقیق و توســعه«، »مرکز نوآوری ایرانسل« و »آکادمی 
ایرانسل«، از جمله بخش های اصلی آن هستند. ایرانسل، نخستین ارائه دهنده ۵G و رکورددار سرعت و 
تعداد سایت  نسل پنج در ایران، با راه اندازی این مجموعه، در پی حرکت در مسیر گسترش خدمات متنوع 
و توسعه سبک زندگی دیجیتال و خلق آینده ای همگام با تحولات دنیای دیجیتال است تا با بهره گیری از 

فناوری های برتر در حوزه های مختلف، خلق ارزش کند.

فناورانه معرفی تلویزیون های QNED 2024 ال جی
 با کیفیت تصویر ارتقا یافته و تنوع در سایز نمایشگر

جدیدترین تلویزیون هــای QNED ال جی با 
استفاده از پردازشــگر هوش مصنوعی α۸ تجربه 
ســرگرمی های خانگی را با کیفیت تصویر عالی و 
واقعی بر روی نمایشــگرهای بســیار بزرگ ارتقاء 

می بخشند.
ال جی الکترونیکس )LG( جدیدترین ســری 
 QNED Mini LED و QNED تلویزیون های
۲۰۲۴ خود را معرفی نمود. این ســری محصولات 
گزینه های بیشتری را برای انتخاب نمایشگر فراهم 
می کنند که یکی از این گزینه ها شــامل نمایشگر 
بســیار بزرگ ۹۸ اینچی با کیفیــت تصویر عالی، 
فن آوری های پیشــرفته پردازش مبتنی بر هوش 
مصنوعی، ویژگی های گســترده شخصی سازی و 

طراحی پیچیده است.
تلویزیون های QNED جدید ال جی  با تکامل 
 α۸ بیشتر و برخورداری از پردازشگر هوش مصنوعی
به شکل چشمگیری هوشمندتر شده و با افزایش 
۱/3 برابــری کارایی هــوش مصنوعی، بهبود ۲/3 
برابری کارایی گرافیکی و افزایش ۱/۶ برابری سرعت 

پردازش نسبت به نسل قبل خود بهبود یافته اند.
AI Picture Pro  برای نمایش بصری دقیق تر 
از فن آوری های پیشرفته ای بر پایه یادگیری عمیق، 
کیفیت تصویر فوق العاده ای را فراهم می کند. این 
ویژگی ارزشمند به طرز ماهرانه ای چهره ها، اشیاء و 
پس زمینه های یک صحنه را متمایز می کند و بافت 
و جزئیات ظریف را بــرای ارئه یک کیفیت تصویر 
 Dynamic .بی نظیر، زنده و واقعی غنی تر می کند
Tone Mapping Pro تصویــر را به بلوک های 
کوچک تر تقسیم کرده و هر یک از آن ها را در لحظه 
برای تعیین تاریک ترین و روشن ترین نواحی آنالیز 
می کند و به این ترتیــب برای ارائه کیفیت تصویر 
 HDR ســه بعدی جزئیات را با بهینه سازی دقیق
 Personalized بهبــود می دهد. با اســتفاده از
Picture Wizard  کاربران می توانند با انتخاب 
چند تصویر مورد نظر خود از میان گزینه های داده 
شده که به صورت هوشــمند و با استفاده از روش 
یادگیری عمیق تهیه شــده اند به آسانی کیفیت 

تصویر را طبق سلیقه خود شخصی سازی کنند.
علاوه بــر برخــورداری از تصویری زنــده و با 
کیفیت،AI Sound Pro  تماشاگران را با کیفیت 
صدای عالــی مجازی و فراگیر ۹,۱,۲ که توســط 
بلندگوهــای داخلی تلویزیون پخش می شــوند 
مسحور می کند. WOW Orchestra نیز برای 
ایجاد یک سیستم صوتی واحد، ساندبارهای ال جی 
را بــه نحو یکپارچــه ای با بلندگوهــای تلویزیون 
هماهنگ می کند تا یک تجربه صوتی جذاب ســه 

بعدی برای کاربران فراهم شود.
جدیدترین تلویزیون های QNED این شرکت 

 Quantum Dot با استفاده از فن آوری های رنگی
و NanoCell کیفیــت تصویری بســیار عالی و 
شــفاف را برای تجربه تماشــایی بسیار نزدیک به 
واقعیت ارائه می کنند. رنگ های دقیق تلویزیون های 
QNED با بازتولید رنگ بهبود یافته، عمق بصری 
را برای یک تجربه سرگرمی خانگی فراگیر سه بعدی 

ارتقاء می دهند.
 تلویزیون های LG QNED Mini LED با 
استفاده از فن آوری Precision Dimming با 
بهبــود درجه بنــدی و کنترل نــور پس زمینه به 
 LG کنتراست طبیعی دست یافته اند. تلویزیون های
QNED از فن آوری Local Dimming  برای 
دستیابی به کنتراست واقعی و درخشندگی منحصر 

به فرد استفاده می کنند.
تلویزیــون LG QNED Mini LED مدل 
 Million Grey Scale با استفاده از QNED۹۰
که طیف های مختلف خاکستری را متمایز کرده و 
با درجه بندی ای برابر با ۲۰-بیت کنتراستی به شدت 

پر انرژی فراهم می کند.
تلویزیون های QNED ۲۰۲۴ ال جی شــامل 
بــا   QNED۸۰ و   QNED۸۵ مدل هــای 
برخورداری از طراحی شیک و پیچیده خود در هر 
فضایی به خوبی تلفیق شده و به فضای خانه جلوه ای 
فوق العاده می بخشــد. این تلویزیون ها همچنین 
می توانند بر روی دیوار نصب شوند و انعطاف پذیری 
بیشتری را در چیدمان مبلمان و لوازم خانگی ایجاد 

کنند.
تلویزیون هــای QNED ۲۰۲۴ ال جی تجربه 
کاربری ســرگرمی های خانگی را بــا قابلیت های 
شخصی ســازی هوشــمندانه خــود و بهبــود 
دسترسی پذیری آســان ارتقاء می دهند. ال جی با 
برنامه webOS Re:New* امکان به روزرسانی 
به جدیدترین نســخه پلتفــرم webOS  را برای 
تلویزیون های هوشــمند خود فراهم کرده است و 
تعداد بیشتری از دارندگان تلویزیون های هوشمند 
می توانند تا ۵ سال آینده از به روزترین تجربه های 
کاربری برخوردار شوند. این پیشنهاد شایان توجه 
 LG QNED Mini LED۸K  شامل مدل های
 QNED۹۹ تولید شده در سال ۲۰۲۲ )سری های
و QNED۹۵( نیز می شــود و در آینده مدل های 
بیشتری از سری تلویزیون های QNED  در سراسر 

جهان را پوشش خواهد داد.
 webOS کاربران با استفاده از جدیدترین پلتفرم
تلویزیون های هوشمند ال جی، برای شخصی سازی 
تجربه کاربری بر اساس سلیقه فردیشان می توانند 
پروفایل های انفرادی بــرای خود ایجاد کنند. این 
تلویزیون ها می توانند تفاوت بین صداهای کاربران 
را بر اساس پروفایل آن ها تشخیص دهند و با تفسیر 

جامــع الگــوی اســتفاده آن هــا، پیشــنهادات 
شخصی سازی شده ای را به آن ها ارائه دهند.

به علاوه، صفحه اصلی رابط کاربری نمایشــگر 
جدیدترین نسخه های webOS برای دسترسی 
ســریع و آســان بــه خدمــات، با دســته بندی 
شخصی سازی شده به صورت گروه های مختلف از 
قبیل Home Office، Home Hub، ورزش و 
گیم ها از Dynamic Q Card استفاده می کنند. 
برای لذت بردن کاربران از رسانه های دیجیتال مورد 
علاقه خود تلویزیون های QNED ۲۰۲۴ ال جی 
از Apple AirPlay  و Chromecast نیز برای 
بهبــود دسترســی پذیری در زمینــه اتصالات و 
سازگاری با دســتگاه های تلفن همراه پشتیبانی 
می کند. تلویزیون های QNED ۲۰۲۴ ال جی با 
ارتقــاء تجربه کاربری برای یکایــک افراد با میزان 
مختلف توانمنــدی،  از مجموعه ای از قابلیت های 
دسترسی پذیری شامل تنظیمات منوی مخصوص، 
زبان اشاره، آموزش های ریموت کنترل و راهنماهایی 
برای حل کردن سریع مشکلات برخوردار هستند.

ســری تلویزیون های QNED ۲۰۲۴ ال جی 
نیازهــای متنوع مشــتریان را با ارائــه مجموعه 
گســترده ای از ابعاد برای نمایشگرها به پیشگامی 
تلویزیون بسیار بزرگ ۹۸ اینچی، که مرزهای ابعاد 
نمایشگر را ارتقاء داده است و صفحه نمایشی واقعاً 
عظیم دارد که بینندگان را با ابعاد بزرگ خود کاملًا 
در محتوایی که تماشــا می کننــد غرق می کنند، 
پوشــش می دهند. این مدل غول آسای ۹۸ اینچی 
علاوه بر پاســخ بــه تقاضــای رو به رشــد برای 
 LCD تلویزیون های بزرگتر در بازار تلویزیون های
پریمیوم، در ســری گســترده ای قــرار دارد که 
گزینه هــای جایگزیــن متعــددی نیز شــامل 

نمایشگرهای ۴3، ۵۰، ۵۵، ۶۵، ۷۵ و ۸۶ اینچی را 
برای مشتریان فراهم می کند تا بتوانند تلویزیونی را 
که برای فضاهای مختلف مصرفشان مناسب ترین 

ابعاد را داشته باشد انتخاب کنند.
Baik Seon-pill  رئیــس بخش برنامه ریزی 
محصول شــرکت ســرگرمی های خانگی ال جی 
 ۲۰۲۴ LG الکترونیکس در این باره گفت: “سری
LG QNED TV عــلاوه بر ارائه تجربه کاربری 
شخصی سازی شده  بر اساس علایق و سبک زندگی 
هر یــک از افراد، با پردازشــگر پیشــرفته ای که 
تجربه های صوتی-تصویری برجسته ای را در صفحه 
نمایش هایی با ابعاد مختلف فراهم می کند، تجربه 
تماشا را به سطح کاملاً جدیدی می برد. ما با استفاده 
از تخصــص یــک دهه خود در خصــوص  پلتفرم  
webOS  به ارائه تجربه های کاربری بی نظیر ادامه 

خواهیم داد. “ 
بازدیدکنندگان می تواننــد از ۹ تا ۱۲ ژانویه از 
فرصت کشف جدیدترین فن آوری ها و نوآوری های 
ال جی در زمینه تجربه های کاربری سرگرمی های 
خانگی در غرفه نمایشگاهی این شرکت در نمایشگاه 
CES ۲۰۲۴ )#۱۶۰۰۸، مرکز همایش های لاس 
وگلاس( استفاده کنند. برای اطلاع از تمامی اخبار 
و اطلاعیه های هیجان انگیز ال جی در نمایشــگاه 
رســانه های  در  را   LGCES#  ،۲۰۲۴ CES

اجتماعی دنبال کنید.
نوتیفیکیشن های ارســالی برای به روزرسانی 
کامل بدون نیاز به انتخاب UX، UI و یا ویژگی های 
دیگر تنها به مشتریانی که با دریافت آن ها موافقت 
کرده اند ارسال خواهد شد. لطفاً توجه داشته باشید 
که این به روزرســانی شامل عملکرد سخت افزاری 
تلویزیون، ویژگی های آن و یا طول عمر دســتگاه 

آغاز فرآیند اجرایی دومین جشنواره ایده تا محصول صنعت ارتباطات
نشست شورای سیاست گذاری دومین جشنواره ایده تا 
محصــول صنعت ارتباطات با حضور نقش آفرینان صنعت 

ICT و بازیگران اکوسیستم نوآوری کشور برگزار شد.
به گزارش اداره کل ارتباطات شــرکت ارتباطات سیار 
ایران، نشست شورای سیاست گذاری »دومین جشنواره 
ایده تا محصول صنعت ارتباطات« صبح روز چهار شنبه ۱3 
دی ۱۴۰۲ با حضور معاون فناوری و نوآوری وزرات ارتباطات 
و فناوری اطلاعات، روسای ستادهای توسعه فناوری معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهوری، 
معاون توسعه نوآوری صندوق نوآوری و شکوفایی، قائم مقام، 
معاونان و مدیران همراه اول و نماینده ســندیکای صنعت 
مخابرات و نظام صنفی رایانــه ای تهران در برج همراه به 

منظور سیاست گذاری برگزار شد.
این نشست با هدف تعیین راهبردهای کلان جشنواره، 

تعیین حوزه ها و محورهای برگزاری رویداد، تعیین مدل مشارکت و بهره برداری ذینفعان برگزار 
و از همفکری و همراهی این نقش آفرینان در راســتای سیاست گذاری دور دوم این رویداد بهره 

برده شد.
اصلی ترین هدف این جشــنواره ارائه راهکارهای فناورانه برای مســائل جاری در اکوسیستم 
ارتباطات و فناوری اطلاعات است و در این مسیر قرار است از مشارکت تمامی نقش آفرینان این 
صنعت و اکوسیستم نوآوری بهره برده شود که لازمه آن حمایت همه جانبه از شرکت های دانش 

بنیان، نوپا، نخبگان و فعالان این صنعت است.
از دیگر اهداف این جشنواره می توان به  ایجاد بستری برای همکاری شرکت های بزرگ صنعت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات در راستای توسعه راهکارهای فناورانه، تقویت زیرساخت شبکه  ملی 
اطلاعات، رشــد و توسعه زیست بوم نوآوری صنعت ارتباطات و فناوری اطلاعات و رفع نیازهای 

فناورانه همراه اول از طریق شناسایي و حمایت از طرح های نوآورانه اشاره کرد.
گفتنی است در ابتدای این جلسه خلاصه ای از فرآیند اجرایی نخستین جشنواره ایده تا محصول 

صنعت ارتباطات ارائه و دستاوردهای آن بیان شد.
در ادامه درس آموخته های نخســتین دوره جشنواره بیان و برنامه عملیاتی برگزاری دومین 
جشنواره ایده تا محصول ارائه شد؛ در این جلسه نقش آفرینان حوزه ارتباطات کشور بر اهمیت و 

ضرورت چنین حمایت هایی تأکید و از ابتکار عمل همراه اول تقدیر کردند.
همچنین نهادهای حمایتگر اکوسیستم نوآوری کشور تمایل خود را مبنی بر حمایت مادی و 

معنوی از این جشنواره اعلام کردند. 
دســت اندرکاران فرآیند اجرایی و عملیاتی نخستین دوره جشنواره نیز دغدغه های مسائل 
اجرایی و عملیاتی را بیان کرده و بر بهبود نحوه و ساختار حمایتگری و اجرای این جشنواره تأکید 

کردند.
میثم عابدی، معاون فناوری و نوآوری وزرات ارتباطات و فناوری اطلاعات با استقبال از برگزاری 
جشنواره ایده تا محصول صنعت ارتباطات، بر تمرکز بر چند حوزه محوری و استراتژیک تأکید و 
اظهار کرد: معاونت فناوری و نوآوری وزرات ارتباطات و فناوری اطلاعات در کنار این جشــنواره 
بوده و ضمن حضور در مراحل سیاســت گذاری و ارزیابی طرح ها، حمایت هایی را از طرح های 

منتخب خواهد کردد. 
وی خاطر نشان کرد: بایستی تمرکز این جشنواره بر حوزه هایی باشد که تاکنون کمتر به آنها 

پرداخته شده و این مهم منجر به تربیت نیروی انسانی متخصص و تیم سازی خواهد شد.
حمید بهروزی، قائم مقام مدیرعامل همراه اول نیز در راســتای بیان رســالت اصلی برگزاری 

جشنواره ایده تا محصول اظهار کرد: همراه اول در نظر دارد 
بــا همکاری نقــش آفرینان صنعت ارتباطــات و فناوری 
اطلاعات و حمایت نهادهای حمایتگر اکوسیستم نوآوری 
تولی گری طراحی و اجرای فرآیند ایده تا محصول را با هدف 
حل مسائل اساسی صنعت ارتباطات با کمک شرکت های 

دانش بنیان این حوزه بر عهده بگیرد.
وی خاطر نشــان کرد: در صــورت همراهی همه نقش 
آفرینان صنعت ارتباطــات و فناوری اطلاعات و نهادهای 
حمایتگر اکوسیستم نوآوری کشور، می توان در برنامه ای 
میان مدت چند مســئله استراتژیک صنعت ارتباطات را با 
تأمین مالی مناسب و فراهم سازی زیرساخت های تست و 

طراحی محصولات و خدمات جدید رفع کرد.
قائــم مقام مدیرعامل همراه اول با تأکید بر اینکه همراه 
اول آغازگر این حرکت اســت، تصریح کرد: در صورتی این 
جشنواره موفق خواهد شــد که همراهی مادی و معنوی همه نقش آفرینان صنعت ارتباطات و 

فناوری اطلاعات و اکوسیستم نوآوری را به دنبال داشته باشد.
وحید شــاه منصوری، رئیس مرکز تحقیق و توســعه همراه اول نیز به تشریح اهداف و فرآیند 
اجرایی دومین دوره این جشنواره پرداخت و ابراز کرد: گستره این رویداد شامل اولویت های مربوط 

به کسب و کار اصلی و نزدیک به کسب و کار اصلی همراه اول می شود.
وی افزود: رویکرد آن نیز برگزاری در قالب رویدادهای ارائه نوآوری و فناوری )pitch(  خواهد 

بود.
شقایق حق جوی، رییس مرکز توسعه فناوری های راهبردی معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاســت جمهوری نیز که در این مراسم حضور داشت، طی سخنانی اظهار کرد: دو 

هدف اصلی برگزاری چنین رویدادهایی جذب استعداد و توسعه محصولات و فناوری ها است. 
وی با تأکید بر اهمیت موضوعاتی نظیر زیرساخت فنی، منتورشیپ و تضمین بازار خاطر نشان 
کرد: چه بســا اهمیت این موارد از موضوعات تأمین مالی سرمایه گذاری بالاتر باشد و در همین 
راســتا این مرکز با مرکز تحقیق و توسعه همراه اول اقدام به احداث فب لب اینترنت اشیاء کرده 

است.
سید محمد کرباسی، دبیر ستاد توسعه فناوری های اتصال پذیری و ارتباطات معاونت علمی 
ریاست جمهوری نیز با بیان اینکه ستاد توسعه فناوری های اتصال پذیری و ارتباطات همکاری 
نزدیک و استراتژیکی با مرکز تحقیق و توسعه همراه اول دارد، عنوان کرد: هم اکنون نیز دو پروژه 
مشترک ترنج و نوآفرین در همین راستا با مشارکت همراه اول تعریف شده و در حال اجرا است. 

وی خاطر نشــان کرد: این ستاد آمادگی کامل برای حمایت از شرکت ها و طرح های منتخب 
این جشنواره را دارد و در مراحل مختلف آن همکاری لازم را خواهد داشت.

بهروز مینایی، دبیر ستاد توسعه فناور ی های هوش مصنوعی و رباتیک معاونت علمی ریاست 
جمهوری نیز طی سخنانی با اشاره به اهمیت موضوعات زیرساختی اذعان کرد: یکی از مهم ترین 
مســائل شــرکت های نوپا، عدم وجود زیرساخت های مناسب برای تست و توسعه محصولات و 

خدمات است. 
وی با تاکید بر لحاظ کردن مسائل زیرساختی، عنوان کرد: در راستای جذب بهتر شرکت های 

فعال در صنعت ارتباطات بایستی به این مسائل توجه ویژه داشت.
در پایان و پس از استماع نظرات همه نقش آفرینان و حضار در جلسه، مقرر شد تا پس از جمع 
بندی محورهای برگزاری، میزان مشارکت و کمیته های تخصصی، فرآیند اجرایی این رویداد با 
همکاری همه ذینفعان و در قالب جلسات منظم تصمیم گیری تخصصی پیگیری و اجرایی شود.
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بازی بزرگان؛ رویدادی که چالش های تحول دیجیتال بانکداری را بررسی کرد
رویداد »بازی بزرگان«، رویداد بررســی چالش ها و فرصت های 
تحول دیجیتال در صنعت بانکداری ایران، صبح روز ســه شنبه ۱۲ 
دی ماه در استودیو تجربه، توسط گروه داده پردازی پارسیان برگزار 

شد.
در ابتدای رویداد بازی بزرگان، دکتر خداکرمی، عضو هیئت مدیره 
گروه داده پردازی پارســیان به ســخنرانی پرداخت. وی با اشاره به 
زیرمجموعه های داده پردازی پارســیان گفت: »در این گروه سعی 
کردیم کلیه اجزای اکوسیســتم، از جمله صندوق، مجموعه های 
حمایتی، استارتاپ استودیو و… را داشته باشیم تا فضا برای نوآوری 

باز شود.«
وی با اشــاره به فعالیت یکساله استودیو تجربه افزود: »توانستیم 
اولین مجموعه مالیاتی معتمد »سام« را راه اندازی کنیم. همچنین 

به حوزه توکنایز کردن املاک ورود کردیم.«
ســپس، مهدی اوجانی، مدیر محصول استودیو تجربه، از مسیر 

تحول دنیا و انقلاب صنعتی چهارم گفت و اذعان داشت: »صنعت بانکداری، صنعت اثرپذیری نسبت به دیگر 
صنایع در این تحولات است، چرا که اساس آن با دیتا سر و کار دارد.«

او با اشاره به ابعاد مهمی که بر تحول دیجیتال تاثیرگذارند، اضافه کرد: »به نظر می رسد، در تحول دیجیتال، 
دیجیتالی شدن مهم تر است، چرا که متحول شدن از چند بعد بررسی خواهد شد. اما چیزی که مسلم است، 

این است که برای این اتفاق باید چابک بود.«
بعد از این ارائه، سجاد طرهانی، مدیر توسعه خدمات شرکت کاشف، به ارائه در خصوص امنیت در تحول 
دیجیتال پرداخت. وی توضیح داد: »در این تحول، داده های بیشتری در مقیاس بزرگتری نگهداری می شود، 
همچنین کانال های ارتباطی بیشتر و گســترده تری استفاده می شود، وقتی ابزارها بر بستر اینترنت قرار 
می گیرد، یعنی به محیط ناامن ورود می شود، همین موارد باعث می شود حملات گسترده صورت بگیرد و 

اینجا امنیت و مراقبت شکل دیگری به خود می گیرد.«
گفتگوی تحول دیجیتال در بازی بزرگان

در انتهای این رویداد، پنل گفتگویی با حضور »مصطفی سرگلزایی« عضو هیئت مدیره بانک رفاه کارگران، 

»مجید احمدی« مدیرعامل همسا، »دکتر فرزانه ابوالفضل« مشاور 
ارشد تحول دیجیتال هلدینگ داده پردازی پارسیان و »محمد صادق 
آزادانی« رئیس کمیسیون لندتک برگزار شد و مدیریت این پنل بر 

عهده مهدی اوجانی بود.
سرگلزایی در این پنل گفت: »ما صرفاً به بانکداری الکترونیک ورود 
کردیم، نه تحول دیجیتال. من فکر می کنم شناخت مشتری، شناخت 
نیاز و طراحی محصول به صورت ســنتی بوده و در راســتای تحول 

دیجیتال صورت نگرفته است.«
احمدی با اشاره به شاخص های تحول دیجیتال گفت: »توسعه 
دسترسی به خدمات بانکی را به خوبی پیاده سازی کردیم و ابزارهای 
دیجیتال نیز به خوبی بین مردم نفوذ داشته است. تجربه مشتریان 
که در دنیا نیز بسیار مطرح است، بحث مهمی است و خیلی نتوانستیم 

در این حوزه عملکرد خوبی داشته باشیم.«
ابوالفضل در خصوص رگولاتوری گفت: »رگولاتور نهاد مستقلی 
از این صنعت نیســت. رگولاتور از صنعت، آموزش و داده می گیرد و به آن برمی گرداند و دستورالعمل های 

نظارتی ارائه می دهد، اما یکطرفه نیست. رگولاتور باید متشکل از نخبگان صنعت باشد.«
آزادانی اضافه کرد: »رگولاتور برای ایجاد تعادل می آید، اگر این تعادل را به هم می زند، به دلیل نبود ارتباط 

موثر است. همین باعث می شود رگولاتور عقب تر باشد.«
ابوالفضل افزود: »بانک های سنتی باید لایه های خود را طوری بچینند که مجموعه های بیرونی بتوانند بر 
آن ها نوآوری اعمال کنند. این شرکت ها برای کارهای پرریسک و خلاقانه به وجود آمده اند که هم راستا با 
سیستم سنتی نبوده و نباید باشند، در برخی موارد مکمل یکدیگرند. به همین دلیل نیاز است بین این لایه ها 

فاصله ایجاد شود.«
احمدی نیز اذعان داشــت: »همه صحبت ها در تحول دیجیتال در منفعت مردم )کاربر( است. در حوزه 

دیتا ما مشکلات اساسی داریم که قطعاً با تعارفات معمول قابل حل نیست.«
ابوالفضل نیز اینطور چالش های تحول دیجیتال در ایران را جمع بندی کرد: »ما سرمایه گذاری صحیح بر 
تکنولوژی و استارتاپ نداریم و دلیل آن ترس از ریسک است و این ترس نیز از عدم شفافیت حاصل می شود.«

برگزاری کمیسیون هماهنگی رفاهی بانک های کشور به میزبانی بانک ملی

مدیرعامل بیمه ملت عملکرد ۹ ماهه را تشریح کرد:
درخشش بیمه ملت با رکورد شکنی در تولید حق 

بیمه
مدیرعامل بیمه ملت با اشــاره به تحقق بسیاری از 
برنامه های از پیش طراحی شده این شرکت برای سال 
۱۴۰۲، از رکورد شکنی این شرکت در زمینه حق بیمه 

تولیدی در ۹ ماه گذشته خبر داد.
علی  رضا یزدان دوست به تشریح عملکرد ۹ ماهه این 
شرکت پرداخت. وی که اولین سال مدیرعاملی بیمه 
ملت را پشت سر گذاشته با هدایت هیات مدیره و کمک 
تیم مدیریتی شــرکت و با بهره گیــری از توان نیروی 
انسانی مجموعه و شبکه فروش توانسته در ۹ ماه سال 

جاری کارنامه درخشانی از عملکرد را بر جای بگذارد.
نگاهی به صورت های مالی دوره ای منتشــر شده 
شــرکت نشان می دهد که بیمه ملت نه تنها در تحقق 
پیش بینی هــا موفق عمل کرده بلکــه در حال رکورد 

شکنی در بسیاری از موارد است.
یزدان دوســت درباره اقدامات بیمه ملت در دوره ۹ 
ماهه منتهی به آذر ۱۴۰۲ و کارنامه موفق این شرکت 
گفت: از مهمترین اقدامات تیم مدیریتی در سال ۱۴۰۲، 
حذف پرتفوی های زیان ده، حفــظ توازن در ترکیب 
پرتفوی شــرکت و حرکت در مسیر سودآوری بود که 
اجرای دقیق این سیاست، موجب رکورد شکنی شرکت 
در بســیاری از موارد از جمله حق بیمه تولیدی شده 

است.
وی با اشاره رشد حق بیمه تولیدی در دوره ۹ ماهه، 
ابراز کرد: طبق گزارش منتشــر شــده در کدال، حق 
بیمه های صادره شرکت در نه ماهه سال ۱۴۰۲ از چهار 
هزار میلیارد تومان عبور کرده که این مبلغ از مجموع 
رقم حق بیمه های صادر شده کل سال گذشته نیز بیشتر 

بوده است.
یزدان دوســت خاطرنشــان کرد: مقایسه عملکرد 
شرکت در این مدت در مقایسه با مدت مشابه سال قبل، 
حکایت از رشد ۸3 درصدی حق بیمه های صادره دارد 
و این در حالی اســت که رشد خســارات پرداختی در 

مقایسه این دو تاریخ فقط ۱۹ درصد بوده است.
مدیرعامل بیمه ملت با اشاره به این موضوع که میزان 
خسارات پرداختی بیمه ملت از ابتدای فروردین ماه تا 
پایان آذر ۱۴۰۲ حدود یک هزار و ۷۲۴ میلیارد تومان 
بــوده، افزود: همانطــور که صورت های مالی نشــان 
می دهد، بیمه ملت توانسته با مدیریت موفق پرتفوی و 
مدیریت صحیح ریسک، نسبت خسارت خود را از ۶۵ 

درصد در ۹ ماهه نخســت سال ۱۴۰۱ به ۴۲ درصد در 
مدت مشابه سال جاری برساند. این در حالی است که 
بر اساس گزارش بیمه مرکزی،  نسبت خسارت صنعت 
بیمه در هشت ماهه نخست امسال حدود ۵۲ درصد بوده 
و بیمه ملت توانســته است نســبت خسارتی کمتر از 

متوسط صنعت بیمه را تجربه کند.
وی ادامه داد: مجموع حق بیمه صادره بیمه ملت در 
سال ۱۴۰۱ حدود سه هزار و ۱۸۸ میلیارد تومان بوده 
و طبق گزارش  های منتشر شده در کدال، حق بیمه های 
صــادره ۹ ماهه امســال، ۲۶ درصــد از مجموع حق 
بیمه های صادره در کل سال ۱۴۰۱ بیشتر بوده که این 
موضوع نشان می دهد که شرکت با تمام قوا تلاش خود 
را کرده که نه تنها به وعده  های خود عمل کند، بلکه از 
پیش بینی ها فراتر رفته و با کسب رکوردهای جدید گام 

محکمی در راستای نیل به اهداف بلند مدت بردارد.
مدیرعامل بیمه ملت درباره وضعیت پرتفوی شرکت 
گفت: برای سال جاری پرتفوی ۴۸۰۰ میلیارد تومانی 
پیش بینی شــده، اما با توجه به روند مثبت و شتابان 
شــرکت، امیدواریم که پرتفوی ۶ هزار میلیارد تومانی 
محقق شود و البته روند اصلاح پرتفوی ادامه پیدا خواهد 
کرد. وی خاطرنشــان کرد: برای سال آینده هم توقع 
می رود کــه بودجه پیش بینی شــده محقق شــود. 
پیش بینی بودجه ۱۴۰3 شــرکت بیمه ملت حدود ۸ 
هزار میلیارد تومان است که در جلسات هیات مدیره در 

حال بررسی است.
مدیرعامل بیمه ملت با اشاره به برنامه های در دستور 

کار شرکت با اشاره به پروژه مهم و بزرگ کامتینا، گفت: 
این پروژه تحسین بسیاری از مسئولین کشوری و فعالین 
و کارشناسان اقتصادی و بازار سرمایه را در پی داشته و 
در تلاش هســتیم طبق قولی که در مراسم کلنگ زنی 

دادیم کامتینا را به سرانجام برسانیم.
وی اضافه کرد: خوشبختانه در آبان ماه سال جاری 
عملیات اجرایی مجتمع تجاری، اداری و تفریحی بیمه 
ملت در جزیره کیش با حضور مشــاور رئیس جمهور و 
دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ویژه 
اقتصادی کشور، رییس کل و اعضای هیات عامل بیمه 
مرکزی و مدیران عامل شرکت های بیمه کشور آغاز شد 
که این اقدام یکی از مهمترین گام های بیمه ملت در به 

نتیجه رساندن برنامه های شرکت محسوب می شود.
یزدان دوست درباره جزییات این طرح خاطرنشان 
کرد: زمینی کــه کار اجرایی پروژه کامتینا در آن آغاز 
شده، از سال ۱3۸۹ تا ۱۴۰۱ عملا بدون اقدامی موثر 
باقی مانده بود. اما از شهریور سال گذشته و با تغییر تیم 
مدیریت بیمه ملت و در سایه ی همدلی موجود در هیات 
مدیره شرکت، موفق شدیم هم فرایند اخذ پروانه را طی 
کنیم و هم فرایند خاک برداری و تســطیح زمین مورد 
اشاره را در مدت زمان کوتاه به انجام رساندیم و از همان 
روز کلنگ زنی، بتن ریزی نیز آغاز شــده و اکنون بتن 

ریزی پی فونداسیون به پایان رسیده است.
وی افزود: سرمایه گذاری بیمه ملت در پروژه کامتینا 
که یک پروژه اداری، تجاری و تفریحی است، می تواند 
نقطه عطفی برای ســرمایه گذاری و تقویت بنیه مالی 

شرکت باشد. ضمن اینکه این پروژه عظیم می تواند تاثیر 
مثبتی بر نماد بیمه ملت در بازار سرمایه و خلق ثروت  

برای سهامداران شرکت داشته باشد.
مدیرعامل بیمه ملت با بیان اینکه از دیگر برنامه های 
آینده شــرکت توسعه شعب است، افزود: شرکت بیمه 
ملت در سال های گذشته شعبه محور نبود اما با استقرار 
تیم مدیریتی جدید و برنامه های کلان هیئت مدیره در 
یک سال اخیر ۵ شعبه افتتاح شده و  ۲ شعبه نیز تا پایان 

امسال شروع به کار خواهند کرد.
وی تاکید کرد: در حال حاضر ۱۷ شــعبه فعال در 
سطح کشور داریم که شعبه غرب مازندران را به تازگی 
در شــهر تنکابن افتتاح کردیم و تا پایان سال ۲ شعبه 

دیگر نیز افتتاح خواهد شد.
یزدان دوست اظهار داشت: در نظر داریم که شعب 
سیستان و بلوچستان و بوشهر نیز به زودی آغاز به کار 
کنند. همچنین باید در بودجه ســال آینده عدد قابل 
ملاحظه ای برای شعب تازه تاسیس در نظر گرفته شود 

تا بتوان شاهد شکوفایی شعب جدید باشیم.
مدیرعامل بیمه ملت درباره اقدامات دیگر این شرکت 
در حوزه بیمه گری گفت: یکی از مهمترین اقدامات بیمه 
ملت، پس از حضور تیم مدیریتی جدید، توجه ویژه به 
حوزه بیمه اتکایی بود. ما در سال گذشته، توانستیم با 
اخذ مصوبه لازم از بیمه مرکزی جمهوری اسلامی ایران، 
مجوز انتشار اولین اوراق بیمه های اتکایی در کشور را 
اخــذ کنیم کــه این اقــدام، نقش مهمــی در انتقال 

ریسک های صنعت به بازار سرمایه دارد.
وی افزود: در کنار این موضوع، ما در سال ۱۴۰۲، با 
تلاش تیم مدیریتی جدید توانستیم پس از چندین ماه 
وقفه، مجوز قبولی اتکایــی از خارج را از بیمه مرکزی 
دریافت کنیم و آماده حضور در بازار بیمه کشــورهای 
منطقه و بین المللی شــویم. این مجوز می تواند حوزه 
فعالیت بیمه گری ما را فراتر از مرزهای کشور گسترش 

دهد و فصل جدیدی را برای شرکت رقم بزند.
وی در پایان گفت: همه موفقیت های شــرکت در 
حوزه بیمه گری و سودآوری و قرار گرفتن در بین برترین  
شــرکت های صنعت بیمه کشــور به انتخاب سازمان 
مدیریت صنعتی، در سایه اعتماد سهامداران، حمایت 
اعضای هیــات مدیــره و تلاش مضاعــف مدیران و 
کارشناســان بیمه ملت به دست آمده است و بی شک، 
کارنامه بیمه ملت در سال ۱۴۰۲ با حمایت ذینفعان و 
در ســایه ثبات و آرامش و فعالیت های گسترده شبکه 

فروش شرکت درخشان تر خواهد بود.

بانک نیوز رئیس کل بیمه مرکزی خبر داد:

تهیه بیمه نامه تا سقف 20 میلیون تومان با ارائه تسهیلات 
قرض الحسنه بانكی

نخستین نشست مشترک اعضای کمیسیون هماهنگی رفاهی بانک 
ها بعد از شیوع ویروس کرونا با هدف دست یابی به زمینه همکاری های 
مشترک با حضور مسئولان، روســای ادارات رفاه، معاونان، پزشکان 
معتمد و کارشناســان حوزه های رفاهی و درمانی بانک های دولتی و 
خصوصی به میزبانی بانک ملی ایران برگزار شد. در این نشست ضمن 
تبادل نظر در خصوص مســائل مرتبط با حوزه تاســیس و راه اندازی 
ســازمان خدمات درمانی شبکه بانکی کشور و رفع ابهامات پیرامون 
موضوعات مطروحه، تصمیماتی جهت هماهنگی بیشتر فعالیت های 

بین بانک ها اتخاذ شد.
 در این جلسه حسن کاظمی عضو هیات عامل و معاون منابع انسانی 
بانک ملی ایران ضمن تبریک ولادت حضرت فاطمه زهرا )س( و روز 
زن با بیان این که مســئولیت پذیری و فعالیت در حوزه رفاه و درمان 
سازمان ها دارای ویژگی ها و خصوصیات خاصی است، اظهارداشت: 
میــان ارائه خدمات رفاهی و درمانی بهینه به کارکنان و افزایش بهره 
وری و رسیدن به اهداف سازمانی ارتباط موثری وجود دارد، به این معنا 
که با وجود رفاهیات و جبران خدمات به کارکنان شــاهد اثربخشی 

مطلوبی در پیشبرد اهداف سازمانی خواهیم بود. 
وی گفت: برای رسیدن به نتایج مطلوب در کسب و کار باید به توسعه 
امکانات رفاهی کارکنان توجه کرد و اقدام در این مسیر و عملی کردن 

این موضوع حائز اهمیت است.
کاظمی با اشاره به این که بانک ها در حوزه اجرا و ارائه امور رفاهی 
و درمانی به کارکنان خود از گذشــته تا به امروز اهمیت خاصی قائل  
هستند، افزود: بانک ملی ایران به عنوان عضوی از شبکه بانکی کشور 
در تلاش اســت تا در مواقع ضروری تمامی امکانات خود را در اختیار 
کارکنان ســایر بانک ها نیز قرار دهد تا به عنــوان عضوی از صنعت 
بانکداری کشور بتواند به نحو احسن در این زمینه اثرگذار و ارزش آفرین 

باشد.
عضو هیات عامل و معاون منابع انســانی بانک ملی ایران در بخش 
دیگری از سخنان خود تصریح کرد: توسعه امکانات رفاهی را در دستور 
کار داریــم و در کنار محدودیت های موجــود با هم افزایی بانک ها و 
استفاده از فرصت ها ، مصمم هســتیم بهترین خدمات را در اختیار 

همکاران شبکه بانکی قرار دهیم.
کمال حاجتی رئیس اداره کل رفاه و درمان بانک ملی ایران در ادامه 
این نشســت گزارشی از خدمات ارایه شده به کارکنان بانک در بخش 
هــای مختلف رفاه و درمان ارائــه کرد و در ادامه به تبیین مطالبی در 

خصوص مسائل حوزه رفاه و درمان بانک ها پرداخت.
وی همچنین طی سخنانی نقش و جایگاه امور رفاهی و درمانی در 
نظام بانکی کشور را تشریح کرد و توجه بیش از پیش به بهبود وضعیت 

رفاهی کارکنان بانک ها را جزو مهم ترین مسائل برشمرد.
حاجتی در این جلسه ضمن بررسی  موضوعات پیشنهادی در جلسه 
بر انجام پژوهش های مشــترک و اهمیت بــه افزایش رضایتمندی 

کارکنان بانک ها تاکید کرد.
در این نشست راه اندازی سازمان خدمات درمانی شبکه بانکی کشور 
یکی از موضوعات مهم این جلســه بود که مورد بحث و گفت و گو قرار 

گرفت.
 در ادامه منوچهر نبی رییس رفاه بانک کشــاورزی به عنوان دبیر 
کمیســیون رفاهی بانک های دولتی و خصوصی کشور، گزارشی از 
مصوبات و عملکرد این کمیسیون در خصوص تاسیس سازمان خدمات 
درمانی شبکه بانکی کشور ارائه کرد و هریک از اعضای حاضر به تشریح 
پیشنهادها، دیدگاه های خود، بیان مسائل و بررسی موضوعات مربوطه 
پیرامون امور طرح شده پرداختند و راهکارهای لازم را ارائه دادند و در 
پایان تصمیماتی جهت هماهنگی فعالیت های ادارات رفاه بانک های 

کشور اتخاذ شد.
گفتنی اســت در خاتمه این جلسه ، اعضای کمیسیون هماهنگی 
رفاهی بانک ها از اقدامات موثر و تلاش های بانک ملی ایران در برگزاری 
هر چه بهتر این نشســت مشــترک و ایجاد هماهنگی و انسجام بین 

بانک ها قدردانی کردند.

پرداخت بیش از73 میلیارد ریال تسهیلات ودیعه مسکن 
توسط موسسه ملل

موسسه اعتباری ملل در آذر ماه بیش از ۷3 میلیارد ریال تسهیلات ودیعه مسکن به متقاضیان 
پرداخت نمود.این موسسه در راستای دستورالعمل بانک مرکزی به منظور پرداخت تسهیلات 
ودیعه مسکن به خانواده ها در آذر ماه مبلغ ۷3/۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به متقاضیان پرداخت کرد.

این گزارش می افزاید: موسســه اعتباری ملل از ابتدای ســال تا پایان آذر ماه تعداد ۱۱۷۹ فقره 
تسهیلات ودیعه مســکن به مبلغ ۵۴۱/۶۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به مستاجران برای تامین واحد 
مسکونی پرداخت نموده است.موسسه اعتباری ملل علاوه بر پرداخت تسهیلات فوق، نسبت به 
ارائه طرح یاقوت به منظور تامین ســرمایه در گردش،خرید ماشــین آلات، تجهیزات و تعمیر و 
بازسازی محل فعالیت و خرید کالای با دوام ایرانی ودریافت خدمات حداکثر تا ۲۲۰ درصد معدل 
موجودی تا مبلغ ۲۰ میلیارد ریال و با بازپرداخت حداکثر ۴۸ ماهه اقدام نموده است متقاضیان 
 محتــرم می تواننــد بــه منظور کســب اطلاعات بیشــتر به ســایت موسســه بــه آدرس

 www.melalbank.ir و یا شعب این موسسه در سراسر کشور مراجعه نمایند.

تامین مالی بانک توسعه صادرات 
برای صنایع ارزآور و اشتغالزا 

بانک توســعه صادرات ایران تامین مالی صادرات صنعت فرش و ریسندگی را به عنوان یک 
صنعت اشتغالزا و ارزآور در اولویت کاری خود قرار داده است.این بانک با تامین مالی طرح توسعه 
خط تولید واحدهای صنعتی از جمله واحد ریسندگی گلرنگ فرش بیدگل در اصفهان به میزان 
۱۰۰۰ میلیارد ریال از محل منابع بانک، علاوه بر ایجاد اشتغال مستقیم و غیر مستقیم برای حدود 
۱۰۰۰ نفر، زمینه را برای افزایش صادرات این شــرکت فراهم کرده است.این گزارش می افزاید: 
طرح مذکور در راستای تکمیل بخشی از زنجیره ارزش و تولید شرکت با همکاری بانک توسعه 
صادرات ایران به اجرا درآمده و نقش بســزایی در کاهش واردات، قیمت تمام شــده محصولات 
تولیدی و حضور موثر در بازارهای جهانی دارد.صنعت ریسندگی و بافندگی و تولید فرش از صنایع 
بومی ارزآور ایران است که با حمایت های بانک توسعه صادرات ایران، می تواند ارزآوری فعلی این 
صنعت را به ۱۰ برابر ظرفیت امروز ارتقا دهد.در ادامه حمایت مالی بانک توسعه صادرات ایران از 
تولیدکنندگان صادرات محور، این بانک در تامین مالی طرح توسعه واحدهای بافندگی گروه فرش 
ماشینی فرهی و آقای فرش )شرکتهای اطلس ریس و فرخ سپهرکاشان( مشارکت و با پرداخت 
بالغ بر ۹۰۰ میلیارد ریال تسهیلات زمینه اشتغال را برای جوانان فراهم کردهاست.لازم به ذکر 
است، با به بهره برداری رسیدن از این طرح ها، علاوه بر تکمیل سبد محصولات تولیدی شرکت، 
با تولید فرش ماشینی پشمی و ۱۵۰۰ شانه، این صنعت توان رقابتی بیشتری در بازارهای داخلی 

و خارجی پیدا کرده که نتیجه آن ارزآوری حداقل ۴ میلیون دلاری در سال برای کشور است.

حسابرس، افزایش سرمایه بیمه تعاون را »بلامانع«
اعلام کرد

حسابرس و بازرس قانونی، پس از بررسی گزارش توجیهی هیئت مدیره در خصوص افزایش 
سرمایه شرکت بیمه تعاون، این عملیات را بلامانع اعلام کرد. ۲۸ آبان ماه ۱۴۰۲، هیئت مدیره 
شــرکت بیمه تعاون در خصوص افزایش سرمایه این شرکت از مبلغ ۵ هزار میلیارد ریال به ۱۲ 
هزار میلیارد ریال، از محل مازاد ناشی از تجدید ارزیابی زمین های شرکت و نیز از محل اندوخته 
سرمایه ای، گزارش توجیهی خود را ارائه کرد.هدف شرکت بیمه تعاون از این اقدام، اصلاح ساختار 
مالی به منظور اخذ مجوز اتکایی قبولی از بیمه مرکزی است. اخذ مجوز اتکایی قبولی با توجه به 
شرایط ابلاغ شده از طرف بیمه مرکزی، به سرمایه حداقل ۸ هزار میلیارد ریالی نیاز دارد. اخذ این 
مجوز، به افزایش فروش و در نتیجه افزایش درآمد شــرکت منتهی خواهد شد.افزایش سرمایه 
همچنین ظرفیت قبولی ریسک شرکت را افزایش می دهد. در نیمه نخست سال جاری، ظرفیت 
مجاز نگهداری ریســک این شــرکت، کمی کمتر از 3 هزار میلیارد ریال ارزیابی شده است. این 
شــرکت از بدو تاسیس تا کنون، ۴ بار افزایش سرمایه داده و سرمایه آن از ۲۸۰ میلیارد ریال در 
سال ۱3۹۱ به ۵ هزار میلیارد ریال در حال حاضر رسیده است.آن طور که جدول »آخرین سرمایه 
ثبت شده شــرکت های بیمه« منتشر شده توسط بیمه مرکزی نشان می دهد، در حال حاضر 
شرکت بیمه تعاون از منظر این شاخص، رتبه ۲۲ را در میان بیمه گران دارد، در حالی که با افزایش 
سرمایه پیش بینی شده، رتبه آن دست کم ۱۰ پله ارتقا خواهد یافت.یکی از معیارهای انتخاب 
شرکت های بزرگ نفتی و پتروشیمی در واگذاری عملیاتی بیمه ای خود به شرکت های بیمه، 
کفایت سرمایه شرکت بیمه گر است. افزایش سرمایه نیز یکی از ضروریات دست یابی به این بخش 

از بازار و افزایش سهم شرکت در کنسرسیوم های بیمه ای است.

هشدار بانک ملت درباره کلاهبرداری با تبلیغات وام
 در فضای مجازی

روابط عمومی بانک ملت در خصوص تبلیغات تسهیلات و وام بانکی با استفاده از نام و نشان 
این بانک هشــدار داد.تبلیغاتی که در فضای مجازی در خصوص اخذ تسهیلات از بانک ملت با 
استفاده از لوگو و نشان این بانک منتشر می شود، با هدف کلاهبرداری و سوء استفاده از کاربران 
است.بر این اساس، طرح های تسهیلاتی این بانک از طریق رسانه های رسمی، سایت اینترنتی، 
کانال رســمی بانک ملت در مگابانک )دارای تیک آبی( و سامانه پیامکی با نام این بانک صورت 
می گیرد.همچنین شعب این بانک در سراسر کشور و مرکز ارتباط بانک ملت )۱۵۵۶: تهران – 

۰۲۱۸۲۴۶۸: شهرستان ها( آماده پاسخگویی به مشتریان گرامی هستند.

امکان استفاده از خدمات )CIP( فرودگاه شهید 
دستغیب شیراز برای اعضای باشگاه مشتریان وفادار 

بانک پاسارگاد
بانک پاسارگاد اعلام کرد: به اطلاع کلیه مشتریان گرامی می رساند، به منظور ایجاد مطلوبیت 
و افزایش سطح رضایتمندی اعضای محترم باشگاه مشتریان وفادار، از این پس امکان استفاده از 
خدمات جایگاه تشریفات اختصاصی )CIP( فرودگاه بین المللی شهید دستغیب شیراز به هر یک 
از ایشان توسط شرکت سپهر پرواز آسمان رسا به شرح زیر فراهم گردیده است:امکان استفاده از 
خدمات جایگاه تشریفات اختصاصی )CIP( فرودگاه بین المللی شهید دستغیب شیراز در فاز 
اول صرفاً جهت پروازهای خارجی برای اعضای محترم باشگاه مشتریان وفادار بانک پاسارگاد به 

عنوان مسافر، بدرقه کننده و استقبال کننده خواهد بود.
خدمات قابل ارائه در جایگاه تشریفات اختصاصی )CIP( فرودگاه شهید دستغیب شیراز:

انجام کلیه امور تشریفات )سپردن و استرداد بار و توشه توسط متصدیان تشریفات(
انجام تشریفات گذرنامه ای و گمرکی

انجام کلیه تشریفات ترافیکی اعم از تعیین و ثبت )رزرو( صندلی و دریافت کارت سوار شدن 
به هواپیما و تحویل جامه دان مسافر

انجام امور بانکی مربوط به عوارض خروج
پذیرایی غذا و نوشیدنی به صورت رایگان در جایگاه
استفاده از خدمات اینترنت رایگان در محل جایگاه

همراهی مسافر از محل جایگاه تا پلکان هواپیما و بالعکس با برخورداری از تشریفات و خروجی 
)گیت( اختصاصی

توجه به این نکته ضروری است که ارائه خدمات فوق از سه ساعت پیش از زمان پرواز )در موارد 
خروج از کشور( و تا سه ساعت پس از ورود پرواز )در موارد ورود به کشور( ادامه خواهد داشت.

با افزوده شدن این خدمات، اعضای محترم باشگاه مشتریان وفادار علاوه بر استفاده از خدمات 
جایگاه های تشریفات اختصاصی )CIP( فرودگاه بین المللی امام خمینی )ره( و فرودگاه بین المللی 
شهید هاشمی نژاد مشــهد، می توانند از خدمات جایگاه تشریفات اختصاصی )CIP( فرودگاه 

بین المللی شهید دستغیب شیراز نیز استفاده نمایند.
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شکایت سلاح ورزی رد شد
بر اساس نامه وزیر صمت به هیات رئیسه اتاق بازرگانی ایران، شکایت حسین سلاح ورزی رد شد و انتخابات 
برای تعیین رئیس جدید اتاق بازرگانی ایران در موعد مقرر برگزار خواهد شد.عباس علی آبادی در نامه ای 
خطاب به نایب رئیس و اعضای هیات رئیسه اتاق بازرگانی ایران بر انجام انتخابات تعیین رئیس اتاق بازرگانی 
ایران مطابق تقویم اعلامی از سوی انجمن نظارت )طبق مصوبه شورای عالی نظارت( تاکید کرد.باتوجه به 
اینکه حسین سلاح ورزی طبق مصوبه اول آبان  شورای عالی نظارت از ریاست اتاق بازرگانی ایران برکنار شد 
و حضور وی غیرقانونی اســت، وزیر صمت این نامه را خطاب به بهرامن نایب رئیس و ســایر اعضای هیات 
رئیسه اتاق ایران ابلاغ کرده است.پس از ابلاغ مصوبه شورای عالی نظارت مبنی بر برکناری سلاح ورزی، وی 
برای ابطال این مصوبه یا اخذ دستور قضایی برای توقف اجرای آن نسبت به اقامه شکایت نزد محاکم عمومی 
اقدام کرد که بر اساس نامه وزیر صمت، شکایت سلاح ورزی رد شده است.بنابراین؛ طبق اعلام انجمن نظارت 
اتاق بازرگانی که پیش از این اعلام کرده بود، انتخابات تعیین رئیس جدید اتاق بازرگانی ایران اول بهمن ماه 

برگزار خواهد شد.

سامانه اکتشافی ایمیدرو، بومی و ایرانی است
طرح های توسعه و صنایع معدنی ایمیدرو اعلام کرد:  از مزایای سامانه اطلاعات یکپارچه مکان مبنای 
ایمیدرو می توان به دریافت اطلاعات و دسترسی به گزارش های متعدد اکتشافی اشاره کرد که به دست 
متخصصان ایرانی بومی ســازی و ایجاد شده است.حسام مقدمعلی در آیین رونمایی از سامانه اکتشافی 
ایمیدرو افزود: مدیریت و ساماندهی داده ها مستلزم ایجاد سامانه ای برای اطلاعات مکانی)با رعایت مسائل 
امنیتی( اســت که تلاش های چندین ســاله در حوزه معدن در آن گردآوری شده است.معاون طرح های 
توسعه و صنایع معدنی ایمیدرو افزود: این سامانه باید محلی برای تحلیل و تفسیر داده ها در بستری ساده 
قابل دسترس باشد تا اطلاعات مورد نیاز را در اختیارمان قرار دهد.مقدمعلی عنوان کرد: خوشبختانه این 
مهم با راه اندازی ســامانه اکتشافی مکان مبنای ایمیدرو به تحقق پیوست و این سامانه بر اساس یکسری 
مطالعات پایه ای ایجاد شد.وی، مشاهده داده های پروژه ها به صورت دسترسی به اینترنت، مشاهده پهنه 
ها و محدوده ها و پایش پذیر بودن داده ها را از مزایای این سامانه برشمرد.مقدمعلی با بیان اینکه سامانه 
نامبرده قابلیت ارتقاء دارد، گفت: در این سامانه اطلاعات اکتشافی شرکت ها  و طرح های زیرمجموعه به 
صورت متمرکز بارگذاری می شــود. همچنین در فازهای بعدی قابلیت توسعه دارد و طی سال های آتی 

برنامه های مرتبط با حوزه معدن را پوشش می دهد.

لزوم جلوگیری از خام فروشی فولاد
وزیر صمت گفت: جلوگیری از خام فروشی اولویت اول صنعت فولاد در کشور است.عباس علی آبادی 
ادر حاشیه افتتاح کارخانه فولاد آسین ابهر، در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: افتتاح دو کارخانه مقطع فولادی، 
نمایانگر پتانسیل بالای فناوری در استان است. کارخانه آسین ابهر از جمله کارخانه های فن آورانه است و 
باید تلاش کنیم ارتباط آن را با سایر صنایع برقرار کنیم تا شاهد افزایش بهره وری باشیم.وی با بیان اینکه 
هر دو پروژه افتتاح )فولاد و نورد آسین _ فولاد البرز غرب( امروز مقطع تولید فولاد است، تصریح کرد: این 
کارخانه هــا ارزش افزوده دارد و متریال تولید نمی کند. در حال حاضــر مهمترین دغدغه در حوزه فولاد 
جلوگیری از خام فروشی است و باید فولاد وارد مقاطع تولید شده و زنجیره تولید را تکمیل کرد.وزیر صمت 
در پاسخ به درخواست خبرنگاران مبنی بر توجه هر چه بیشتر به کارگران و حمایت از آنان، خاطرنشان کرد: 

اگر مسیر صنعت باز شود، سود نهایی در جیب کارگر خواهد رفت.

صنعت،معدن و تجارت

به هر حال بهبود شرایط به ویژه در حوضه های آبریز به نوعی تضمین آب مورد نیاز در دو فصل آخر سالی 
آبی اســت و اگر در زمســتان هم شرایط آن گونه که باید طی نشود، باید گفت در موضوع آب شیرین و آب 

شرب، کشور اولین هشدارهای جدی را لمس خواهد کرد.

وزیر راه و شهرسازی:ادامه یادداشت روز

سند جامع حمل و نقل  ایران و ترکیه تدوین می شود
وزیر راه و شهرســازی ایران درملاقات با وزیر حمل و 
نقل و زیر ساخت ترکیه به بررسی برخی از مشکلات حمل 
و نقل جاده ای میان دو کشــور پرداخت و آمادگی ایران 
برای توسعه همکاری در حوزه های جاده ای، ریلی ، هوایی 
و دریایی و امضای سند جامع حمل و نقل با ترکیه را اعلام 

کرد.
مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرســازی که ریاســت 
کمیسیون مشترک همکاری اقتصادی ایران و ترکیه را 
بر عهده دارد، در دیدارهای جداگانه با هاکان فیدان وزیر 
امور خارجه، عثمان آشکین باک، وزیر ورزش و جوانان و 
رئیس ترکیه ای کمیســیون مشترک و عبدالقادر اورال 
اوغلو وزیر حمل و نقل و زیرساخت ترکیه، درباره مناسبات 
تجاری و اقتصادی دو کشور و نیز دستور کار نشست آتی 
کمیسیون مشترک اقتصادی ایران و ترکیه گفتگو و تبادل 
نظر کرد.  بذرپاش در دیدار وزیر امور خارجه ترکیه با اشاره 
به تحولات اخیر منطقه و فلسطین، بر حضور قدرتمندانه تر 
کشورهای مســلمان در تقابل با کشورهای حامی رژیم 
کودک کــش و مقابله بــا کشــتارهای بیرحمانه رژیم 

جنایتکار صهیونیستی تاکید کرد.
وزیر راه و شهرسازی کشورمان با بیان اینکه جمهوری 
اسلامی ایران اهمیت زیادی برای توسعه مناسبات همه 
جانبه با همسایگان خود قائل است، تاکید کرد: همکاری 

دو کشور بزرگ ایران و ترکیه می تواند صلح، ثبات، امنیت 
و رفاه را برای منطقه به ارمغان داشته باشد.

وی  پیشنهاداتی درخصوص همکاری بین کشورهای 
منطقه در رابطه با کریدورهای ترانزیتی را مطرح کرد.

به گفته بذرپاش حجم تجارت میان ایران و ترکیه به 
عنوان سومین شریک تجاری کشورمان، پس از همه گیری 
کرونا روند افزایشی گرفته است، ظرفیت بالای ایران در 
حوزه ترانزیت کالا و ارتقای ســطح مبادلات تجاری دو 
کشور از دیگر موضوعات مطرح شده میان مهراد بذرپاش 
و هاکان فیدان بود. وزیر امور خارجه ترکیه با اشــاره به 
هدف گذاری تجارت 3۰ میلیــارد دلاری میان ایران و 
ترکیه، این حجم از تجارت را با افزایش همکاری های دو 
جانبه، قابل دستیابی دانست. فیدان بر همکاری دو کشور 

در حوزه مختلف اقتصادی و تجاری تاکید کرد.
پیگیری و رفع مشکلات توسعه تجارت میان ایران و 
ترکیه، محور مذاکرات وزیر راه و شهرسازی با وزیر ورزش 
و جوانان به عنوان رئیس ترکیه ای کمیسیون مشترک 

اقتصادی دو کشور بود.
بذرپاش در این نشســت ضمن تاکید بر نقش مهم 
کمیسیون های مشترک در توسعه روابط دو جانبه به ویژه 
با کشورهای همسایه، دستاوردهای کمیسیون مشترک 
دو کشــور را موفقیت آمیز ارزیابی کرده و آمادگی طرف 

ایرانی را برای مزبانی نشســت کمیســیون مشــترک 
اقتصادی در تهران طی روزهای آتی اعلام کرد.

وزیر راه و شهرســازی همچنین درملاقات با همتای 
خود، عبدالقادر اورال اوغلو، وزیر حمل و نقل و زیر ساخت 
ترکیه به بررسی برخی از مسائل و مشکلات تردد و حمل 
و نقل جاده ای میان دو کشــور پرداخت و آمادگی ایران 

برای توسعه همکاری در حوزه های جاده ای، ریلی ، هوایی 
و بندری و دریایی و امضای یک سند جامع حمل و نقل 

بین ایران و ترکیه را ابراز داشت.
در ادامه این نشســت دو طرف ضمن برررسی زمینه 
های توسعه همکاری حمل و نقل، راه های افزایش حجم 

ترانزیت جاده ای و ریلی را در دستور کار قرار دادند.

تمهیدات سازمان امور مالیاتی برای اتصال طلافروشان به سامانه مؤدیان
سخنگوی ســازمان امور مالیاتی از تمهیدات این ســازمان برای اتصال 
طلافروشان به سامانه مودیان برای ارسال صورت حساب های الکترونیکی خبر 

داد.
مهدی موحدی بک نظر در مورد آخرین وضعیت فعالان صنف طلا و جواهر 
در اتصال به سامانه مودیان و بارگذاری اطلاعات صورت حساب در این سامانه، 
گفت که  فعالان صنف طلا و جواهر طبق قانون پایانه های فروشگاهی، از ابتدای 
دی ماه سال جاری موظف شده اند، اطلاعات خرید و فروش و صورتحساب های 

خود را به صورت الکترونیکی در سامانه مؤدیان مالیاتی بارگذاری کنند.
وی افزود:  در این زمینه سازمان امور مالیاتی علاوه بر اینکه از طریق رایانه 
قابلیت بارگذاری اطلاعات صورت  حساب الکترونیکی وجود دارد، از طریق 
موبایل و اپلکیشن های مختلف هم این امکان برای طلافروشان فراهم است 
کــه اطلاعات صورت  حســاب های الکترونیکی خود را در ســامانه مؤدیان 

بارگذاری کنند.
سخنگوی ســازمان امور مالیاتی همچنین گفت: همچنین شرکت های 
TSP یا شــرکت های ارائه دهنده خدمات مالیاتــی معتمد نیز می توانند 
صورتحساب طلافروشان را به شکل الکترونیکی در سامانه مؤدیان بارگذاری 

کنند و همچنین کسانی که نه کامپیوتر دارند و نه گوشی موبایل اندرویدی 
در اختیــار دارند، می توانند از طریق پایانه هــای فروش اندرویدی اطلاعات 

صورتحساب خود را در سامانه مؤدیان بارگذاری کنند.
وی همچنین گفت: اپلیکیشن های موبایلی برای طلافروشان در نظر گرفته 
شده است که می توانند اطلاعات صورت های حساب خود را در سامانه مؤدیان 
بارگذاری کنند، علاوه بر این تا کنون ۸ شــرکت معتمد ارائه دهنده خدمات 
مالیاتی از ســازمان امور مالیاتی مجوز گرفته اند کــه می توان از طریق این 
شــرکت ها هم اطلاعات صورت های حساب فعالان صنف طلا و جواهر را به 

روش الکترونیک بارگذاری کرد.
سخنگوی سازمان امور مالیاتی بر این نکته تأکید کرد:  هیچ گونه افزایش 
نرخی برای طلافروشان در کار نیست و قرار نیست، طبق قوانین جاری هیچ 
مالیات اضافه ای از خرید و فروش طلا به غیر از مالیات ارزش افزوده که از سود 
طلافروش و همچنین کارمزد طلا گرفته می شود و اصل طلا از آن معاف است، 

هیچ مالیات جدیدی گرفته شود
موحدی بک نظر همچنیــن گفت: طبق قانون پایانه های فروشــگاهی 
طلافروشان از ابتدای دی ماه امسال موظف هستند، اطلاعات خود را در سامانه 

مؤدیان بارگذاری کنند، البته چون این اولین بار است به طلافروشان مهلت 
داده شده است از اول دی ماه تا آخر زمستان سال جاری می  توانند اطلاعات 

خرید و فروش خود را در این سامانه بارگذاری کنند.
وی همچنین در مورد تحقق درآمدهای مالیاتی در ســال جاری گفت: 
درآمدهای مالیاتی در ۹ ماهه امسال ۹۷ درصد محقق شده است و پیش بینی 
می شود، تا آخر سال ۱۰۰درصد درآمدهای قانونی مالیات با سامانه های در 

نظر گرفته شده، محقق و وصول شود.
در روزهای اخیر در فضای رسانه های مجازی برخی از کسانی که قبلا فرار 
مالیاتی داشته اند، این الزام ارائه صورت حساب مالیاتی و اتصال به سامانه جامع 
مؤدیان را دســتاویزی قرار داده و با نشــر شایعاتی مبنی بر اینکه قرار است، 
مالیات ۲۵ درصدی از طلا گرفته شود باعث نگرانی مردم شدند، در حالی که 
چنین چیزی واقعیت ندارد و فقط وظیفه اتصال فعالان صنف طلا و جواهر به 
سامانه مؤدیان مطرح است که اکثر طلافروشان از آن استقبال می کنند و تعداد 
اندکی که فرار مالیاتی داشــته اند، از شفاف شدن و اتصال به سامانه ها هراس 

دارند./فارس

بسمه تعالی

آگهی تجدید مزایده عمومی اموال غیر منقول شهرداری نكا
شماره سامانه ستاد 20020۹۳۳۹۷000025

بسمه تعالی

آگهی تجدید مزایده عمومی اموال غیر منقول شهرداری نكا
شماره سامانه ستاد 20020۹۳۳۹۷000024

 موسی خلیلی عباس آبادی  شهردار نكا

 موسی خلیلی عباس آبادی  شهردار نكا

نوبت اول 

نوبت اول 

-شهرداری نکا در نظر دارد به استناد مصوبه جلسه شماره ۲۴۲ مورخه ۱۴۰۲/۰۹/۰۵ شورای اسلامی شهر نکا نسبت به فروش املاک 
به شرح ذیل به نشانی نکا – خیابان انقلاب – تفکیکی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( جنب اداره پست  –براساس ارزیابی کارشناس 

رسمی دادگستری در قالب فراخوان مزایده عمومی در بستر سامانه ستاد اقدام نماید.
موضوع مزایده:

الف ( فروش یک قطعه زمین تفکیکی به شــماره قطعه ۱ به مســاحت تقریبی ۱۴۰ مترمربع با کاربری تجاری به نشــانی نکا  - خیابان 
انقلاب – تفکیکی ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( جنب اداره پست  – با قیمت پایه کارشناسی مبلغ  ۹۸/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰  ریال و 

ودیعه آن در سامانه ستاد ایران ۴/۹۰۰/۰۰۰/۰۰۰  ریال می باشد.
 ۲- حداقل تعداد مزایده گران ۱ پیشنهاد می باشد.

3- شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار می باشد.
 ۴- متقاضیان جهت اطلاع  از نحوه بازدید ملک و شرکت در مزایده و تهیه اسناد و ارسال پاسخ ها به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

-۵ ودیعه های شرکت در مزایده  به تفکیک زمین مورد مزایده وجه به حساب ۰۱۰۶۶۵۶۶۶۶۰۰۶ به نام شهرداری نکا ، نزد بانک ملی 
ایران ارائه گردد.

تاریخ آگهی نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ 
تاریخ آگهی نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۲3 

بازه زمانی دریافت اسناد مناقصه : ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ ساعت ۰۰: ۰۸ لغایت ۱۴۰۲/۱۰/۲۴ ساعت ۱۴:۱۵
بازه زمانی ارسال پیشنهادات : ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ ساعت ۰۰: ۰۸ لغایت ۱۴۰۲/۱۱/۰۷ ساعت ۱۴:۱۵

 زمان بازگشایی مورخه  ۱۴۰۲/۱۱/۰۷ ساعت ۱۴:3۰

-شهرداری نکا در نظر دارد به استناد مصوبه جلسه شماره ۲۴۲ مورخه ۱۴۰۲/۰۹/۰۵ شورای اسلامی شهر نکا نسبت به فروش املاک 
به شرح ذیل به نشانی نکا – خیابان انقلاب – تفکیکی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( جنب اداره پست  –براساس ارزیابی کارشناس 

رسمی دادگستری در قالب فراخوان مزایده عمومی در بستر سامانه ستاد اقدام نماید.
موضوع مزایده:

الف ( فروش یک قطعه زمین تفکیکی به شماره قطعه ۱۰ به مساحت تقریبی ۵۰۸/۹۲ مترمربع با کاربری مسکونی به نشانی نکا  - خیابان 
انقلاب – تفکیکی ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( جنب اداره پست  – با قیمت پایه کارشناسی مبلغ  ۹۴/۱۵۰/۲۰۰/۰۰۰  ریال و 

ودیعه آن در سامانه ستاد ایران ۴/۷۰۷/۵۱۰/۰۰۰  ریال می باشد.
 ۲- حداقل تعداد مزایده گران ۱ پیشنهاد می باشد.

3- شهرداری در رد یا قبول پیشنهاد مختار می باشد.
 ۴- متقاضیان جهت اطلاع  از نحوه بازدید ملک و شرکت در مزایده و تهیه اسناد و ارسال پاسخ ها به سامانه ستاد مراجعه نمایند.

-۵ ودیعه های شرکت در مزایده  به تفکیک زمین مورد مزایده وجه به حساب ۰۱۰۶۶۵۶۶۶۶۰۰۶ به نام شهرداری نکا ، نزد بانک ملی 
ایران ارائه گردد.

تاریخ آگهی نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ 
تاریخ آگهی نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۲3 

بازه زمانی دریافت اسناد مناقصه : ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ ساعت ۰۰: ۰۸ لغایت ۱۴۰۲/۱۰/۲۴ ساعت ۱۴:۱۵
بازه زمانی ارسال پیشنهادات : ۱۴۰۲/۱۰/۱۶ ساعت ۰۰: ۰۸ لغایت ۱۴۰۲/۱۱/۰۷ ساعت ۱۴:۱۵

 زمان بازگشایی مورخه  ۱۴۰۲/۱۱/۰۷ ساعت ۱۴:3۰

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی
مدیر دفتر نظارت بر فروش و وصول مطالبات شــرکت توزیع نیروی برق استان 
مرکزی گفت: پیامک اخطار توزیع برق استان مرکزی برای مشترکین دارای تجاوز 

از قدرت قرار دادی ارسال شده است.
اسماعیل رسولی با بیان اینکه به این مشترکین ۱۰روز فرصت داده شده است تا 
نسبت به تعیین تکلیف وضعیت انشعاب برق خود اقدام کنند، افزود: در صورتي که 
هر یک از مشترکین یا اســتفاده کنندگان بیش از قدرت انشعاب خریداری شده، 
مصرف برق داشته باشند و با تغییر در انشعاب خود نسبت به مصرف مازاد اقدام کنند 
مطابق آیین نامه تکمیلی تعرفه های برق پس از صدور اخطار نسبت به اصلاح فیوز 
منصوبه و محدود نمودن مصرف  مشــترک به میزان قدرت قراردادی اقدام خواهد 

شد .
وی بر هوشــمند سازی و کنترل پذیری مشــترکین  تاکید کرد و افزود: روئیت 
پذیری کنتور مشترکین خانگی با مصرف بیش از دوبرابر الگوی مصرف و مشترکین 
۱۴۰3 در دستور کار شرکت قرار گرفته است .تجاری با مصرف بیش از۱۰۰۰ کیلووات  در ماه ، تا پیش از شروع پیک مصرف برق 

اخطار توزیع برق استان مرکزی به مشترکین دارای تجاوز 
از قدرت قرار دادی

اینفوگرافی
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مشهد سیده زهرا حیدری- دستیار وزیر و دبیر هیئت مرکزی 
گزینش وزارت نفت با اشاره به دستور حضرت امام خمینی قدس 
سره مبنی بر تشکیل هیات های گزینش اظهار کرد: تاسیس 
هسته گزینش یکی از دســتاوردهای انقلاب باشکوه اسلامی 

است.
مجید امیدی شهرکی در همایش آموزشی کارکنان گزینش 
وزارت نفت که به میزبانی شرکت گاز خراسان رضوی در مشهد 
برگزار شد اظهار کرد: نهاد گزینش بعد از انقلاب به فرمان بنیان 
گذار کبیر جمهوری اسلامی در منشور ۶ ماده ای تشکیل شد.

وی با بیان این مطلب که مقدس ترین نهاد ایجاد شده بعد از 
انقلاب اسلامی نهاد گزینش است افزود: تاکنون حدود ۴۱ سال 
از فرمان امام برای تاســیس هســته های گزینش می گذرد. 
امیدوارم  بتوانیم از این امانت امام راحل به خوبی نگهداری کنیم 

و با همکاری یکدیگر کار را انجام دهیم.
دستیار وزیر و دبیر هیئت مرکزی گزینش وزارت نفت به فرمایش مقام معظم رهبری حضرت آیت 
الله خامنه ای مدظله العالی در سال ۸۹ که فرمودند:”حفظ جمهوری اسلامی از اوجب واجبات است” 
اشاره کرد و گفت: حفظ اسلام دارای مراتبی است که بالاترین آن تشکیل حکومت اسلامی است. به 
همین واسطه امام آن جمله خطیر را فرموندند. وقتی حکومت اسلامی تشکیل شود زمینه آن اتفاق 

بزرگ یعنی ظهور منجی ممکن می شود.
امیدی شهرکی، وظیفه ارکان حاکمیتی را کمک به جاری سازی احکام اسلامی دانست و ادامه 
داد: در ساختار حاکمیتی بخش سنگینی از وظیفه تبیین و عملیاتی کردن اسلام بر عهده گزینش 
است. چرا؟ چون تا فردی توسط هسته گزینش تایید نشود نمی تواند کارگزار جمهوری اسلامی شود.

وی اضافه کرد: بر اساس منشور حضرت امام خمینی قدس سره وظیفه اصلی انتخاب کارگزاران 
جمهور اسلامی بر عهده گزینش است. یعنی گزینش، فیلتر و گذرگاه اصلی است. وقتی کسی توسط 

گزینش تایید می شــود یعنی این فرد در چارچوب سیاست و 
امنیت و اسلام و کشور هست. به همین سبب وقتی فرد کارمند 
پشت میز کار قرار گرفت باید بر اساس اسناد بالادستی جمهوری 

اسلامی عمل کند.
به گفته شهرکی، مطابق اسناد جمهوری اسلامی، کارگزار 
نوکر مردم و مردم هم به فرموده رهبری ولی نعمت هســتند و 
تحقق بخشی از این نکته هم بر عهده هسته های گزینش است.

وی گفت: هسته های گزینش را می تواند یکی از بزرگترین 
مسئولیت ها در جمهوری اسلامی دانست که باید با دقت نسبت 
به اجرای آن اهتمام داشــت. یکی از وظاف گزینش ها تبیین 
دستاوردهای نظام اسلامی است که باید به صورت جدی دنبال 

شود.
حسن افتخاری مدیرعامل شرکت گاز استان هم در ابتدای 
این نشست با گرامیداشــت یاد و خاطره شهیدان سلیمانی و 
سیدرضی گفت: شرکت گاز خراسان رضوی به دلیل همجواری با حضرت علی ابن موسی الرضا)ع( 
و حضور علمای بزرگ اسلام، از کارکنان متعهد و با اعتقادات قلبی بالایی برخوردار است که در راستای 

جهاد خدمت اقدام می کنند.
وی افزود: خراسان رضوی یکی از استان های گازخیز کشور است که زنجیزه کاملی از استخراج، 
پالایش، انتقال و توزیع را دارد و بنده به نمایندگی از همه شرکت های تابعه صنعت نفت و گاز در این 
منطقه اطمینان داریم برگزاری این همایش در کنار مضجع شریف رضوی منشا خیر و برکت خواهد 

بود.
افتخاری تصریح کرد: تاسیس هسته های گزینش از ابتکارات حضرت امام خمینی قدس سره در 
کنار دیگر دستورات ناب ایشان همانند تشکیل شجره طیبه بسیج و ... بوده که امروز خیر و برکات آن 

همچون چراغی در مسیر نظام اسلامی برای همگان روشن شده است.

تاسیس هسته گزینش یکی از دستاوردهای انقلاب اسلامی است

 تولیت آستان قدس رضوی تأکید کرد؛

مسئولان با عمل به رهنمودهای رهبری زمینه ساز 
برگزاری انتخاباتی قوی و رقابتی باشند

مشهد سیده زهرا حیدری - تولیت آستان قدس 
رضوی گفت: مسئولان باید با عمل به رهنمودهای 
مقام معظم رهبری زمینه ساز برگزاری انتخاباتی با 
مشــارکت قوی، رقابت واقعی، ســلامت و امنیت 

باشند.
حجت الاســلام و المســلمین احمد مروی در 
نشست »روایت بصیرت« که صبح امروز با حضور 
نخبگان و اســاتید دانشگاه های مشهد به میزبانی 
دانشــگاه آزاد اســلامی برگزار شــد، ضمن ابراز 
خرسندی از حضور در جمع اصحاب علم، دانش و 
معرفــت؛ ابراز کــرد: پیامبر گرامی اســلام)ص( 
بزرگترین تمدن بشــری را با تکیه بر علم و دانش 
بوجود آورد و توانســت با اعجاز قرآن و قلم، تمدن 

بزرگ اسلامی را برای بشریت به ارمغان آورد.
وی خاطر نشان کرد: به فرموده پیامبر اکرم )ص( 
اعمــال در روز قیامت با علم و معرفت ســنجیده 
می شود و علم میزان اعمال است. لذا مهمترین دوره 
تمدن بشری در صدر اسلام رخ داد و آن هم به خاطر 
توجه پیامبر گرامی اســلام به علــم و دانش بود. 
خداوند به قلم و آنچه به وسیله قلم نوشته می شود، 
قسم یاد می کند که این نشان دهنده ارزش علم و 

دانش از منشر اسلام است.
حجت الاســلام و المسلمین مروی عنوان کرد: 
امروزه علم در دنیای غرب در اختیار سرمایه داری 
و خفت انسانهاست و علمی که به انسان کرامت دهد 
و آزادگــی را برای جامعه بــه ارمغان بیاورد وجود 
ندارد؛ از این رو وظیفه دانشمندان این است نگذارند 
این ســرمایه ارزشمند مورد سوء استفاده راهزنان 

فضیلت ها و پاکی ها قرار گیرد.
تولیت آستان قدس رضوی در ادامه سخنان خود 
علمی که در خدمت قدرت، رفاه، آسایش دنیانت و 
سعادت دنیا و آخرت مردم باشد را ارزشمند دانست 
و با تأکید بر اینکه علم باید مردم ســالار باشــد نه 
ســرمایه ســالار، تصیح کرد: نماز رابطه انسان با 
خداست و هیچ عملی نیز جای نماز را نمی گیرد اما 
توصیه شده است این فریضه واجب نیز بهتر است 
جمعی انجام شود، زکات نیز ارتباط انسان با مردم 
است و مردم سالاری در همه زوایای دینی و عبادی 
مورد توجه اسلام بوده است که این برگرفته از نگاه 

اسلام و کرامتی است که برای انسان قائل است.
وی یکی از افتخارات برجســته نظام جمهوری 
اسلامی ایران را توجه به ساحت مردم سالای دانست 
و گفت: این هدیه جمهوری اســلامی نیست بلکه 
هدیــه خداوند به بندگان اســت که در جمهوری 
اسلامی متجلی و زمینه ظهور و بروزش فراهم شده 

است.
حجت الاسلام و المســلمین مروی با اشاره به 
وقایــع ســال ۱3۸۸، اضافــه کــرد: در فتنه ۸۸ 
مردم سالاری و جمهوریت مورد هجمه قرار گرفت؛ 
لذا رهبر معظــم انقلاب با تمام توان از جمهوریت 
انقلاب دفاع کردند و در انتخابات ۱3۷۶ نیز جریانی 
که شاید کمتر گمان می رفت رأی بیاورد، رأی آورد 
و بزرگان جریان مغلوب به مقام معظم رهبری نامه 
نوشــتند که اگر دولت جدید ۸ سال سرکار بماند، 
خســارات زیادی را برای کشــور به بار می آورد و 
درخواست کردند انتخابات باطل شود. مقام معظم 

رهبری محکم جلوی این درخواست ها ایستادند. 
این ایســتادگی رهبر معظم انقــلاب طرفداری از 
جریان خاصی نبود، بلکه حمایت از جمهوریت نظام 
بود. موضع رهبر معظم انقلاب در سال ۱3۸۸ عیناً 

همان موضع ایشان در سال ۱3۷۶ بود.
وی افزد: با مشارکت دادن آحاد مردم در انتخابات 
به ملت هویت داد؛ البته تنها مردم نیستند که باید 
پای صندوق رأی حاضر شوند بلکه مسئولین نیز در 
این میان مسئولیت سنگین دارند و باید با عمل به 
توصیه های رهبری معظم انقلاب بستر حضور مردم 

را فراهم کنند و این مهم با شعار نمی شود.
حجت الاسلام و المسلمین مروی ادامه داد: مقام 
معظم رهبری چهار خصوصیت مشــارکت قوی، 
رقابت واقعی، سلامت و امنیت را از اصول مشارکت 
مردم در انتخابات ذکر کردند، البته تحقق هرکدام 
از آن ها ابزاری دارد که دســت اندرکاران انتخابات 
باید ابزار آنها را برای مردم فراهم آورند و نباید حلقه 
را تنگ بگیرند؛ باید در چارچوب قانون اساســی و 
منویــات رهبری معظم که کامــلا دایره حضور را 

وسیع و گسترده می کند، عمل کنند.

3۵ هزار مترمکعب به ظرفیت تولید آب شیرین کن های 
بوشهر افزوده می شود

ابوالحسن عالی در توضیح این خبر اظهار داشت: برای جبران اثرات خشکسالی خصوصا کاهش تولید 
آب منابع آبی شهرستان کازرون، تمهیدات ویژه برای جبران این کسری پیش بینی شده است. وی بیان 
کرد: در یکی از راهکارهای راهبردی، در طرحی که از فروردین امســال اجرایی شده با اتمام آن تا پیش از 
تابستان 3۵ هزار مترمکعب به ظرفیت تولید آب شیرین کن های استان افزوده خواهد شد. عالی ادامه داد: 
در دولت سیزدهم اقدامات ارزشمندی برای خودکفایی استان بوشهر در تامین آب شرب دنبال می شود 
که بخش عمده و راهبردی آن در حوزه آب شیرین کن ها انجام می شود. وی اظهار کرد: در همین راستا 
پروژه های متعدد آب شــیرین کن در اســتان بوشهر در دست احداث است . عالی ادامه داد: با وجود تمام 
تلاش های انجام شده برای تامین آب شرب پایدار در استان بوشهر، نیاز مبرم به بازنگری در نحوه مصرف 
آب شرب در این استان احساس می شود. وی گفت: مصرف آب شرب بوشهری ۲۸۰ لیتر در شبانه روز که 
۱۰۰ لیتر فراتر از متوسط کشوری است و این نشان از مصرف بی رویه آب شرب و بهداشتی در استان است. 
عالی افزود: با کاهش شدید بارش ها در سال جاری امید داریم هم استانی همچون همیشه همراهی شایسته 

با شرکت آبفا با توجه به وضعیت خشکسالی داشته و برای مصرف بهینه آب اهتمام جدی داشته باشند.

جلسه تفاهم نامه همکاری 3۸ دستگاه اجرایی با آموزش و 
پرورش استان در قالب طرح همه پای کار تربیت

مشهد سحررحمتی-جلسه شورای راهبری و سیاستگذاری قرارگاه عدالت تربیتی و نصیب آموزشی 
برابر آموزش و پرورش خراسان رضوی؛ با امضا تفاهم نامه همکاری 3۸ دستگاه اجرایی استان با آموزش و 
پرورش خراسان رضوی با موضوع همه پای کار تربیت برگزار شد. جلسه شورای راهبری و سیاستگذاری 
قرارگاه عدالت تربیتی و نصیب آموزشی با امضا تفاهم نامه همکاری 3۸ دستگاه اجرایی استان با آموزش و 
پرورش خراسان رضوی با موضوع همه پای کار تربیت با حضور مدیران کل آموزش فنی و حرفه ای، غله و 
خدمات بازرگانی، فرهنگ و ارشاد اسلامی، بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان و معاون 
فرهنگی اجتماعی شهرداری مشهد به نمایندگی از همه دستگاه ها در سالن جلسات شهید سلیمانی اداره 
کل آموزش و پرورش خراســان رضوی برگزار شــد. طرح همه پای کار تربیت با هدف هم افزایی و ایجاد 
هماهنگی بین مجموعه  ها و نهادهایی که به صورت پراکنده در حوزه دانش آموزان و نوجوانان فعالیت می 
کنند ایجاد شــده است. گفتنی است حدود ۷۰ نهاد حاکمیتی و مردمی در حوزه  های مختلف در استان 
فعالیت می  کنند و هر کدام به نوعی به دانش آموزان ارائه خدمات دارند. این مجموعه  ها به صورت پراکنده 

و جزیره  ای مشغول فعالیت هستند که با طرح »همه پای کار تربیت« یک هم افزایی ایجاد شده است.

تغییر کاربری ۸00 فقره پلاک ثبتی در شهرستان های سیروان 
و چرداول

مدیرکل ثبت اسناد و املاک ایلام گفت: با تلاش انجام شده تعداد ۸۰۰ فقره پلاک ثبتی در شهرستان 
های ســیروان و چرداول تغییر کاربری یافتند. علی مرادپور اظهار داشت: با تثبیت و تغییر کاربری پلاک 
های مربوط به حدنگاری اراضی کشاورزی نسبت به داده آمایی و تغییر وضعیت ملکی انجام شد. وی افزود: 
با توجه به بیانات مقام معظم رهبری)مدظله العالی( و تاکیدات رییس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
مبنی بر سند دار کردن متر به متر اراضی تعداد ۸۰۰ فقره پلاک ثبتی در شهرستان های سیروان و چرداول 
تغییر کاربری یافتند. مدیرکل ثبت اســناد و املاک ایلام گفت: بررسی دقیق پرونده ها امورات مربوط به 

تثبیت و تغییر وضعیت ملکی در دستور کار این اداره کل قرار دارد.

جشن میلاد حضرت فاطمه )س( همراه با جشن پویش جوانی 
جمعیت در مخابرات منطقه مرکزی

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی: آیین جشن پویش جوانی جمعیت همزمان با ولادت با سعادت 
بانوی دو عالم حضرت فاطمه ســلام الله علیها و گرامیداشت روز مادر، در مخابرات منطقه مرکزی برگزار 
گردید.  در این آیین باشکوه مهندس علیرضا لطفی ضمن تبریک ولادت حضرت زهرا)س( و روز زن ، اظهار 
داشــت: مقام والای حضرت فاطمه زهرا)س( نزد پروردگار و توصیف ایشان در برخی از آیات قرآن کریم 
نشان از جایگاه ویژه ایشان دارد.  مدیرمخابرات منطقه مرکزی افزود:اگرچه مشرکان پیامبر را ابتر خواندند 
ولی خداوند حضرت فاطمه)س( را کوثر نامید به طوری که حضرت زهرا )س( به عنوان خورشــیدی در 
آســمان امامت و ولایت برای یازده ستاره امامت مادری کرد. وی خاطر نشان کرد:نقش و جایگاه زنان در 
جامعه بسیار ارزشمند و حائز اهمیت است چرا که بانوان با پشتکار قوی خود توانسته اند در کنار خدمت به 
سلامت روح و روان خانواده، در فعالیت های اجتماعی هم بدرخشند. وی ضمن قدردانی از همه ی بانوان و 
مادرانی که پرورش نسل آینده را بر عهده دارند، تصریح کرد:امروز توجه به امر مهم افزایش جوانی جمعیت 
در راستای منویات مقام معظم رهبری و در جهت سیاست های کلی جمعیت به سمت فرزند آوری،باید 
مورد توجه همگان قرار گیرد. لطفی تاکید کرد:مسأله جوانی جمعیت می تواند در تحکیم خانواده و نشاط 
اجتماعی بسیار تاثیرگذار باشد. در ادامه حجت الاسلام تاج آباد نیز ضمن تبریک سالروز ولادت حضرت 
فاطمه )س( به نقش و جایگاه زن اشاره کرد و افزود:جایگاه و مقام حضرت زهرا سلام الله علیها تا آنجاست 
که به عنوان مادر پدرش از این بزرگوار یاد می شود. وی در خصوص سقط جنین ، راهکارهای پیشگیری از 
آن و افزایش جمعیت در راستای تحکیم خانواده راهکارهایی ارائه کرد. حجت الاسلام تاج آباد با اشاره به 
اینکه اســتان مرکزی رتبه دوم پیری کشــور را به خود اختصاص داده است، افزود:در سال گذشته حدود 
۱۴هزار و ۲۷۵ولادت و ۱۵هزار سقط جنین در استان مرکزی ثبت شده است که زیبنده کشور اسلامی 
نیست. وی گفت:هرچقدر به سمت فراوانی جمعیت گام برداریم جامعه ای شاد و با نشاط خواهیم داشت 
این در حالیست که اگر فقط به تجمل گرایی و تکاثر توجه کنیم به طور حتم بنیان جامعه فرو خواهد ریخت 
و شاهد مفاسد اجتماعی خواهیم بود. در ادامه این پویش برنامه های شاد و فرح بخش اجرا شد و از بانوان 
شاغل در مخابرات منطقه مرکزی تجلیل و قدردانی شد.در پایان مراسم دار راستای حمایت از طرح جوانی 
جمعیت به کارکنان مخابرات منطقه مرکزی که درسال ۱۴۰۲ داvای فرزند شده بودند هدایای ارزشمندی 

اهداء شد .

بازدید شهردار از سازمان ها و پروژه های فعال شهرداری بوشهر 
شهردار بندر بوشهر با همراهی معاون خدمات شهری و رییس اداره بازرسی شهرداری، از سازمان ها و 
مناطق و همچنین برخی از پروژه های در حال احداث شهرداری بوشهر بازدید کرد. در این بازدید، حسین 
حیدری شهردار بندر بوشهر با حضور در محل کار کارکنان شهرداری منطقه۲، سازمان سیما منظر و فضای 
سبز شهری و سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری، به بررسی شرایط و وضعیت این سازمان ها 
پرداخت. حسین حیدری در ادامه با همراهی برخی از مدیران شهرداری از پروژه های در دست احداث نظیر 

گذر مرکز تحقیقات و راستگرد ورودی شهر بازدید کرد و خواستار تسریع در اجرای این پروژه ها شد.

تردد مسافر از پایانه مرزی بیله سوار ۲7 درصد افزایش یافت
مدیر پایانه مرزی بیله ســوار گفت: تردد مسافر از پایانه مرزی این شهرستان در ۹ ماه امسال نسبت به 
مدت مشابه پارسال ۲۷ درصد افزایش داشته است. لطف الله بابایی در بازدید از پایانه مرزی بیله سوار با بیان 
اینکه در ۹ ماه سال گذشته ۵3 هزار و ۸۹۲ مسافر از پایانه مرزی بیله سوار تردد کرده بودند، افزود: در ۹ ماه 
امسال بیش از ۶۸ هزار مسافر از پایانه مرزی بیله سوار تردد کردند که رشد ۲۷ درصدی را نشان می دهد. 
وی با بیان اینکه از این تعداد هزار و ۷۷۵ مسافر ایرانی و ۶۶ هزار و ۶۶۶ مسافر نیز خارجی بودند، اظهار کرد: 
مســافران ایرانی به صورت پیاده و مسافران خارجی با اتوبوس از این پایانه مرزی تردد کردند. مدیر پایانه 
مرزی بیله سوار با اشاره به اینکه در ۹ ماه امسال هزار و ۷۵۵ مسافر ایرانی از مرز بیله سوار وارد کشور و ۲۰ 
مسافر ایرانی از این مرز خارج شده اند، بیان کرد: در این مدت 3۱ هزار و ۵۰۰ مسافر خارجی از مرز بیله سوار 

وارد کشور شده و 3۵ هزار و ۱۶۶ مسافر خارجی نیز از این مرز خارج شدند. 

سرزمین من

شهردار ایلام گفت: شرکت نفت و گاز غرب کشور ملزم به پرداخت بدهی میلیاردی 
به شهرداری ایلام است. 

افشین مظفری در دیدار با مشاور مدیرعامل شرکت نفت و گاز غرب کشور اظهار 
داشت: قانون ملاک همه ما و فصل الخطّاب است و باید همه به استناد مواد و تبصره 
های آن امورات را انجام دهیم.  وی افزود: طبق قانون هر ملکی که ســاخت میشود 
مالک آن باید نسبت اخذ شناسنامه ساختمان و همچنین پایان کار اقدام کند که هر 

چقدر این روند به تاخیر بیفتد مشمول پرداخت جریمه و عوارض خواهد بود.
شهردار ایلام تصریح کرد: دو ملک از املاک شرکت نفت و گاز غرب در استان ایلام 
بدلیل عدم رعایت فرآیند قانونی ساخت، مشمول پرداخت عوارض و جریمه هستند 

که بر اساس رای کمیسیون ماده صد شهرداری ایلام باید پلمب شوند.

مظفری بیان داشت: امیدوارم جلسه امروز جلسه نهایی تعیین تکلیف این موضوع 
باشــد و شرکت نفت و گاز نسبت به تسویه بدهی خود اقدام نماید در غیر اینصورت 
اعمال قانون خواهد شد. مشاور مدیرعامل شرکت نفت و گاز غرب کشور نیز در این 
دیدار گفت: ما نیز ملزم به رعایت قانون هستیم و هرچقد قانون مشخص کند ما حاضر 

به پرداخت آن هستیم.
کمریان افزود: امیدوارم این موضوع هر چه سریعتر خاتمه پیدا کند و پرونده مورد 

بحث فی مابین شهرداری و شرکت نفت کاملا تسویه و مختومه گردد.
در پایان این جلسه مقرر گردید تیمی متشکل از معاون شهرسازی، شهردار منطقه 
دو، دبیران ســابق و فعلی ماده صد، مدیر امور حقوقی و کارشناسان مربوطه تشکیل 

گردد و ظرف یوم جاری موضوع نهایی گردد.

لزوم پرداخت بدهی 
شرکت نفت و گاز 
غرب کشور به 
شهرداری ایلام

  مفقودی 
اینجانب علی غفوری مالک خودرو پژو پارس TU5 به شماره شاسی 5۶۰۸۰۶ و شماره موتور ۰۱۸4۶۹۸ بعلت فقدان اسناد 
فروش تقاضای رونوشــت المثنی اسناد مذکور را نموده اســت. لذا چنانچه هر کس ادعایی در مورد خودروی مذکور دارد 
ظرف ده روز به دفتر حقوقی سازمان فروش شرکت ایران خودرو واقع در پیکان شهر ساختمان سمند مراجعه نماید. بدیهی 

است پس از انقضای مهلت مزبور طبق ضوابط مقرر اقدام خواهد شد.)قزوین(

  مفقودی 
برگ ســبز ســواری پژو 4۰5 مدل ۱۳۷۸ به شــماره انتظامی ۷۹_۶۸۶ج5۳ و شــماره موتور 2252۷۸۱۱۱۷۹ و شماره شاسی 

۰۰۷۸۳۱2۳۹5 بنام منصوره ساربانها مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است)قزوین(

پیشرفت پروژه های کنار گذر ایوان و ایلام از محل اعتبارات سفر رییس جمهور 
مدیرکل راه و شهرسازی گفت: پروژه های کنار گذر ایوان و ایلام 
از محل اعتبارات سفر رییس جمهور از پیشرفت مناسبی برخوردار 

شده است.
فرشاد دوستی در کارگروه مجازی کار، کرامت و پاسخگویی در 

گفت و گو با خبرنگاران استان ایلام اظهار کرد:
پروژه های کنار گذر ایوان و ایلام از اعتبارهای استانی پیشرفت 
مناسبی نداشتند اما از محل اعتبارات سفر رییس جمهور پیشرفت 

این پروژه ها از پیشرفت مناسبی برخوردار شده است.
دوستی افزود : مطالعات و طراحی احداث راه آهن از سمت استان 
کرمانشــاه به ایلام در ۲ قطعه ۱۷.۵ کیلومتری انجام و پیمانکار آن 

هم مشخص شده است.
وی افــزود: مکاتبات لازم برای تزریق و تامین اعتبار این طرح با 
وزیر راه و شهرســازی انجام شده اســت و در دور دوم سفر رییس 
جمهور به ایلام عملیات احداث راه آهن اســتان شــتاب بیشتری 

خواهد گرفت.
دوســتی در مورد اجرای طرح نهضت ملی مسکن در شهرستان 
های دهلران و مهران توضیــح داد: در دهلران ۶۵۰ و مهران ۴۲۰ 
قطعه زمین در طرح نهضت ملی مسکن و برای پروژه جوانی جمعیت 
نیز در مهران ۷۰۰ و دهلران ۲۶۰ قطعه زمین برای متقضیان تامین 

شده است.

مدیرکل راه و شهرســازی در خصوص کنارگذر شهر ایوان هم 
یادآور شد: این پروژه به طول ۹ کیلومتر با قراردادی معادل یک هزار 

و  ۷۴۰ میلیارد ریال در حال انجام است.
دوستی با بیان اینکه تاکنون اعتباری معادل 3۰۰ میلیارد ریال 
از مطالبات پیمانکار پرداخت نشده است، افزود: در مجموع این پروژه 

۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی اعتبــار مورد نیاز برای تکمیل این پروژه را افزون بر ۲ هزار و 
 ۵۰۰ میلیارد ریال ذکر کرد و افزود: به دلیل اینکه اعتبارات این پروژه 
از محل منابع اســتانی تامین شده و ســقف اعتبارات محدود بود 

پیشرفت پروژه تاحدودی با کندی پیش رفت.
مدیرکل راه و شهرسازی ایلام تاکید کرد: با تدابیر خاص استاندار 
ایلام مشــکل معارضان برطرف شده که امید است در سفر رییس 
جمهور به استان برای این پروژه و کنارگذر هفت چشمه اعتبارات 

لازم تامین تا این پروژه ها تکمیل شوند.
دوستی در خصوص بحث پروژه های بازآفرینی شهری نیز گفت: 
پروژه های خوبی چون پارک هفتم تیر، مرکز جامع آسیب دیدگان، 
کانال دفع آب های سطحی و کتابخانه محله مهرآباد ) بانبرز( و پارک 

سبزی اباد تکمیل و انجام شده است.
بــه گفته وی، پروژه های چون برج هنر اســلامی، پایگاه جامع 
خدمات اجتماعی، پارک ارغوان و سالن ورزشی در خیابان بعث ایلام 

هم در دست اقدام است که با تامین اعتبار روند پیشرفت این پروژه 
ها شــتاب خواهند گرفت. وی در بحث تامین زمین و تفاهم وزارت 
راه با دیگر وزارتخانه ها، گفت: در اســتان ایلام تفاهم نامه ای میان 
این اداره کل با دانشگاه ایلام برای زمین انجام شده است ، همچنین 
ثبت نام کارکنان و اساتید دانشگاه هم انجام گرفته شده که در این 
خصوص ،۲۵۰ واحد با طراحی احداث واحدهای سه طبقه مقدمات 

کار در حال انجام است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان ایلام ادامه داد: در دولت سیزدهم 
در اکثر پروژه ها چون تونل کبیره کوه اعتبارات ملی از محل ســفر 
رییس جمهور در نظر گرفته شــد، در مسیر مهران صالح اباد تونل 
شماره ۲ تکمیل و هم اکنون در حال تکمیل تونل شماره یک در این 

مسیر هستیم.
وی اضافه کرد: از سمت صالح آباد تا مهران بیشتر مسیرها تکمیل 
شده است، از سمت مهران به طرف مرز هم اعتباراتی در نظر گرفته 

شده که هم ااینک در حال تکمیل این مسیر هستیم.
مدیرکل راه و شهرسازی ایلام ادامه داد: حذف پیچ خطرناک در 
مسیر دهلران محور نصریان که یکی از پیچ  های حادثه خیز استان 
محسوب می شود در دست اقدام است و همچنین پروژه تونل آزادی 
شــماره ۲ که تا کنون ۶۵۰ متر آن حفاری شده است در این دولت 

عملیات اجرایی آن آغاز شد.
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نظارت عالیه از عملکرد معاونت بهره برداری و مهندسی توزیع برق
 استان مرکزی توسط توانیر

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشیدی:  با حضور 
نمایندگان شــرکت توانیر از استان های تهران ، 
کرمانشــاه ، اصفهان و گیــلان ، نظارت عالیه بر 
عملکرد معاونت بهره برداری و مهندسی شرکت 

توزیع برق استان مرکزی انجام می پذیرد.
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان مرکزی در 
جلسه افتتاحیه این نظارت عالیه ، ضمن تشکر از 
حضور ارزیابان شــرکت توانیر و اظهار تشــکر و 
قدردانــی از تلاش های شــبانه روزی کارکنان 
معاونت بهره برداری و مهندســی ،بیان داشت : 
برنامه ریزی برای ارائه خدمت مستمر و مناسب به 
مردم از اولویت های شــرکت توزیع برق استان 

مرکزی می باشد. محمود محمودی افزود: لازم 
است پس از برگزاری این نظارت نقاط قابل بهبود 
و نقاط قــوت در برنامه های حوزه بهره برداری و 

مهندسی مد نظر قرار گیرد.
 وی تصریح کــرد: انجام فرایندهای نظارت و 
ممیزی در شــرکت ها می توانــد موجب تعالی 
سازمانی شــود و امیدوارم که با حضور ممیزان 
گرامی و استفاده از تجربیات ارزشمندشان بتوانیم 
در مسیر تعالی سازمانی و پیشرفت صنعت برق 

کشور گام های موثری برداریم.
سر ممیز تیم نظارت شرکت توانیر گفت: توزیع 
برق اســتان مرکزی از جایگاه ویــژه ای در بین 

شرکت های توزیع برق برخوردار است و همواره 
نگاه به این شرکت به عنوان یک شرکت موفق و 

پویا بوده است.
حسینی مهر افزود: نظارت عالیه بهره برداری 
و مهندســی در حوزه های ستادی و شهرستانی 
انجام می شود که در نهایت امر ، هدف آن اطمینان 
از انجام صحیح فرآیندها ، هم افزایی و تبادل تجربه 
و مهم تر از همه آشــنایی با چالش ها و مســائل 

مناطق مختلف در سطح کشور است.
این ارزیابی ،طی ۱۲و ۱3 دی ماه از واحدهای 
مختلف معاونت مهندسی و بهره برداری انجام می 

شود.

مدیرعامل نیروگاه رامین با اشاره به لزوم صیانت از محیط زیست

 استفاده از مازوت به روند تولید برق نیروگاه رامین اهواز 
آسیب جدی وارد می کند

محسن حافظی مدیرعامل نیروگاه رامین اهواز، 
دلیل بکارگیری ســوخت اضطــراری در یکی از 
واحد های تولیدی نیروگاه رامین را مصوبه شورای 
عالی امنیت ملی و لزوم تامین گاز مورد نیاز مردم 
مناطق سردسیر کشــور  بدلیل برودت هوا و افت 

فشار گاز عنوان نمود.
به گــزارش روابط عمومی نیروگاه رامین اهواز، 
محســن حافظی با اشاره به لزوم صیانت از محیط 
زیست اظهار  داشت: تعدادی از واحد های تولید برق 
این نیروگاه قابلیت استفاده از سوخت گاز و مازوت 
را دارند و در شــرایط خــاص و اضطراری که دچار 
محدودیت و یا تامین گاز می شویم ناگزیریم برای 
جلوگیری از قطع برق هموطنان و جلوگیری از بروز 
خاموشی ها از مازوت بعنوان سوخت اضطراری به 

صورت محدود استفاده کنیم.
مدیرعامل نیروگاه رامین گفت: این اقدام براساس 
دستورات صادر شده از سوی شورای عالی امنیت 
ملی به کلیه نیروگاه های کشور و اطلاع کلیه مراجع 
ذی صلاح همچون استانداری، فرمانداری ، سازمان 
محیط زیســت و هماهنگی های مربوطه صورت 
گرفت و اقدام به جایگزینی سوخت اضطراری بجای 

گاز در واحد شماره ۶ خود نمودیم.
 وی با اشاره به اینکه تنها یک واحد از واحد های 
نیروگاه رامین از سوخت جایگزین استفاده می کند 

گفت: نیروگاه رامین دارای ۶ واحد تولید برق است 
که هم اکنون یک واحد آن بدلیل تعمیرات اساسی 
از مدار خارج است و ۴ واحد آن نیز در حال استفاده 

از سوخت گاز هستند.
مدیرعامل نیروگاه رامین با اذعان به خروج دود 
ناشی از سوخت مازوت از یکی از دودکشهای نیروگاه 
به میزان محدود و کنترل شده اظهار داشت: بخار 
آب برجهای خنک کن نیروگاه در فصل زمســتان 
جلوه خاصی به محیط پیرامون نیروگاه می دهند و 
بسیاری از مردم، مسئولان و رسانه ها این بخارات را 
که اتفاقا برای محیط زیست نیز مفید می باشد را با 
دود اشتباه می گیرند.) در ویدئو پیوست بخوبی قابل 

مشاهده می باشد(
حافظی گفت: اســتفاده از ســوخت جایگزین 
تبعات مخرب زیادی بر تجهیزات نیروگاهی بویژه 
بویلرها و بسکتهای ایرهیتر وارد می کند و استهلاک 
تجهیزات را بشــدت بالا می برد بطوری که سال 
گذشته نیز بدلیل استفاده محدود از این سوخت در 
واحد شماره ۶ متحمل هزینه تقریبی به میزان ۴۰۰ 
میلیارد ریال شدیم و هم اکنون نیز این آثار پابرجا 

می باشد.
حافظی سوخت گاز را سوخت اصلی این نیروگاه 
عنوان کرد و بیان داشت: تولید پایدار انرژی حیاتی 
برق و خدمت رسانی مستمر به مردم رسالت اصلی 

ما اســت و در این مســیر از هیچ کوششی دریغ 
نمی کنیم.

وی صیانت از محیط زیست را از اولویت های این 
نیروگاه در فرآیند تولید برق دانســت و بکارگیری 
این نیروگاه از سوخت گاز را باعث افزایش طول عمر 
تجهیــزات و ســهولت در بهره بــرداری، کاهش 
محدودیت هــای واحد ها و کاهــش هزینه های 

ســرویس و نگهداری و نهایتــا افزایش طول عمر 
نیروگاه رامین عنوان کرد.

لازم بذکر اســت نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد 
تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشــور است و 
نقش مهمــی در تامین بــرق مورد نیاز اســتان 
خوزستان و پشتیبانی از شبکه سراسری برق کشور 

ایفا می کند.

آغاز عملیات اجرایی ساخت 4700 واحد مسکونی 
در شهرستان خواف

مشهد سیده زهرا حیدری- عملیات آماده سازی صنعت شهر مسکونی و نهضت_ملی_مسکن خواف 
با هدف احداث ۴۷۰۰ واحد مسکونی با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی و استاندار خراسان رضوی برگزار 
شد. آیین آغاز عملیات آماده سازی صنعت شهر مسکونی و نهضت_ملی_مسکن شهرستان خواف با حضور 
ارسلان مالکی معاون وزیر راه و شهرسازی و رئیس سازمان ملی زمین مسکن و یعقوبعلی نظری استاندار 
خراسان رضوی برگزار شد. استاندار خراسان رضوی در این مراسم به ویژگی های طرح نهضت ملی مسکن 
اســتان پرداخت و افزود: طرح نهضت ملی مسکن در خراسان رضوی تا امروز ۱۷ برابر مسکن مهر تامین 
زمین داشته است که تلاش های دستگاه های مسئول و معاونت هماهنگی امور عمرانی قابل تقدیر است.

نظری خاطرنشــان کرد: ۲۰۱ سایت زمین در خراسان رضوی برای نهضت ملی مسکن آماده شده که 
این رقم بیشترین سایت فعال در سطح کشور است. وی به ایده احداث »صنعت شهر« در خراسان رضوی 
اشاره کرد و گفت: امروز عملیات اجرایی و آماده سازی ۱۱۰ هکتار فولاد سنگان و ۱۷۰ هکتار طرح نهضت 

ملی مسکن در خواف آغاز می شود که مجموعا ۴۷۰۰ واحد مسکونی در این پروژه ها احداث خواهد شد.

یک واحد انبار نگهداری کودشیمیایی قاچاق در شهرک 
صنعتی ششدار کشف شد

معاون صمت استان از کشف یک واحد انبار نگهداری کود شیمیایی قاچاق در شهرک صنعتی ششدار 
ایلام خبر داد. مهدی کاکاخانی با اعلام این خبر اظهار داشت: در این راستا تعداد ۴ هزار کیسه کود شیمایی 
اوره به ارزش 3۰ میلیارد ریال در یک ســوله درمحل شهرک صنعتی ششدار بصورت مخفیانه نگهداری 
شدند، شناسایی و به عنوان کالای قاچاق توقیف شدند. وی افزود: در محل این انبار یک دستگاه پرکن و 
دوخت نیز شناسایی شد که عوامل با هدف تغییر کیسه ها و بسته بندی مجدد، قصد قاچاق آنرا داشتند که 
با اقدام به موقع سربازان گمنام امام زمان عج از خروج این محصولات جلوگیری به عمل آمد. معاون بازرسی، 
نظارت و حمایت از حقوق مصرف کنندگان سازمان صمت ایلام گفت: کود شیمیایی جز محصولات یارانه 
ای می باشــد. دولت با هدف حمایت از تولید با قیمت مناسب در اختیار کشاورزان قرار می دهد. هرگونه 

خرید و فروش خارج از شبکه تخلف بوده و با متخلفین برخورد می شود.

آیین بزرگداشت مقام زن و مادر در شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی برگزار شد

اراک- خبرنگار روزگار ما- خورشــیدی:  به مناسبت میلاد حضرت فاطمه زهرا)س( آیین بزرگداشت 
روز زن و مادر با حضور بانوان شــاغل در شــرکت آب و فاضلاب استان مرکزی ، مدیرعامل و معاونین این 
شرکت برگزار شد. در این مراسم حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آبفا استان مرکزی ضمن تبریک 
ولادت حضرت زهرا)س( و روز زن اظهار داشت: حضرت فاطمه زهرا )س( هدیه ای از طرف خداوند متعال 
است که حقیقتا درک فضایل این بانوی گرامی در توان ما نیست. وی افزود : سالروز ولادت حضرت فاطمه 
)س( روز قدردانی از مقام انسانی والاست که همه ما در مکتب این دردانه خلقت  تلاش می کنیم از شخصیت 
انسانی ایشان الگو بگیریم. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی ادامه داد: امروز با پیشرفت علم  
و کسب مهارتهای لازم توسط زنان پرتلاش ، نگاهها به حضور و جایگاه زن در جامعه تغییر یافته و زنان و 
مادران با پذیرش تعهد ، تخصص و با تبعیت از مکتب حضرت زهرا در عرصه های مختلف فنی و تخصصی 
در سخت ترین شرایط مقتدرانه حضور یافتند وثابت کردند در بسیاری از مسئولیت ها دوشادوش دیگران 
می توانند فعالیت کنند و این جای بسی خرسندی است.  وی در این مراسم از تلاش بانوان شاغل در این 
شرکت قدردانی نمود و ابراز امیدواری کرد با تلاش کارکنان شرکت و نیز همکاری مقتدرانه بانوان ،  خدمات 
بهترو بیشتری به مردم ارائه شود.  در این جلسه همچنین کارگاه آموزشی مهارت های زندگی و اعتماد به 

نفس برای بانوان شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی برگزار گردید.

سرزمین من

در نشست شــورای معاونین اداره کل بنادر و دریانوردی 
اســتان بوشهر که به میزبانی بندر گناوه برگزار شد با حضور 
رئوسای بنادر گناوه و دیلم آخرین وضعیت طرح های توسعه 

ای بنادر شمالی استان مورد بررسی قرار گرفت. 
محمد شکیبی نسب مدیرکل بنادر و دریانوردی استان 
بوشهر در نشست یاد شده اظهار کرد: بنادر شمالی استان از 
بنادر کهن نوار ســاحلی خلیج فارس از دیرباز مهد تجارت و 
بازرگانی بودند به نحوی که اکنون نیز معیشت عمده ساکنان 

این منطقه از راه دریا و دریانوردی تامین می شود.
وی بیان کرد: به تناسب این پیوند ناگسستی بین ساکنان 
بنادر استان با دریا و دریانوردی، نگاه توسعه ای بسیار خوبی 
به بنادر استان معطوف شده است تا زمینه برای رونق بیشتر 

کسب و کار ساحل نشینان فراهم شود.

شکیبی نسب ادامه داد: اکنون طرح توسعه بندر گناوه، 
لایروبی کانال دسترسی بندر ریگ و استقرار یک فروند بارج 
در بندر دیلم از طرح های شاخص سازمان بنادر و دریانوردی 

در بنادر شمالی استان بوشهر محسوب می شود.
وی افزود: انتظار می رود با تحقق طرح های یاد شده زمینه 
برای اشــتغالزایی بیشتر در بنادر گناوه، دیلم و ریگ فراهم 
شــود که برگزاری شورای معاونین به میزبانی بنادر شمالی 

استان نیز با همین نگاه انجام شده است.
شکیبی نسب افزود: با هدف رفع موانع پیشرفت طرح های 
توسعه ای در بنادر اســتان بوشهر نشست هایی به صورت 
هفتگی برگزار و تدابیر لازم برای سرعت بخشی به طرح های 

بنادر استان انجام می شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی اســتان بوشــهر در حاشیه 

برگزاری نشست شورای معاونین در بازدید میدانی از بنادر 
شمالی با شماری از دریانوردان دیدار و مسائل و مطالبات آنان 

را مورد بررسی قرار داد.

بررسی پیشرفت 
فیزیکی طرح های 
توسعه ای در بنادر 
شمالی استان 
بوشهر

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱4۰2۶۰۳2۰۰۰2۰۰2۶۷۳ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دوگنبدان تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای امیر ایرانی فرزند امراله بشماره شناسنامه 42۳۰۶۷۹5۰5 صادره از یاسوج در 
ششدانگ یک باب خانه  به مساحت ۸4/۱5  متر مربع پلاک ۱۷۸۹۷ فرعی از 22 اصلی مفروز و مجزی 
شــده از پلاک ۳۰ فرعی از 22 اصلی قطعه ۱ واقع در اسلام اباد قدوسی ۱۱ خریداری از مالک رسمی 
محرز گردیده  است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،  دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور  و عدم  وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول ۱4۰2/۱۰/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱4۰2/۱۱/۳

م الف ۱4۰2/25۳
علیدوست یاری زاده ، رئیس ثبت اسناد و املاک دوگنبدان

اگهی موضوع ۳ قانون و ماده ۳ ایین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی 

برابر کلاسه پرونده شماره ۱4۰2۱۱44۱۰۰۱۸۰۰۰2۶۱ و رای شماره ۱4۰2۶۰۳۱۰۰۱۸۰۰۷2۰4 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
عباس اباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم/ اقای فاطمه راستگو فرزند علی نسبت به  ششدانگ 
یک قطعه زمین مشتمل بر ساختمان )کاربری مسکونی(  به مساحت 2۷۷ متر مربع قسمتی از پلاک ۸2۱ 
فرعی از ۳۷2 اصلی  واقع در قریه تیلورسر دهستان کلارآباد بخش دو ثبت عباس اباد دارای سند مالکیت 
مشاعی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز اگهی میشود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین  اگهی به مدت ۶۰ روز اعتراض و دادخواست خودرا به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد .
شناسه آگهی: ۱۶24۷44

تاریخ انتشار اول : ۱4۰2/۱۰/۰2 
تاریخ انتشار دوم : ۱4۰2/۱۰/۱۶ 

عباس رحمت پور رکنی
سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان عباس اباد

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی 
نوشهر

نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
۱۳۹۰/۹/2۰ ، املاک متقاضیانی که که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی 
نوشــهر مورد رســیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املاک متقاضیان واقع در قریه ونوش پلاک 5۸ اصلی بخش ۶ قشلاقی کلاسه ۱4۰2/۱4۹۷

پلاک  ۹5۳ فرعی آقا/ خانم محمد قربانی ونوش فرزند علی نسبت  به ششدانگ یک قطعه باغ ) کاربری 
کشاورزی(  به مساحت 52۰/۸۷ مترمربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از آقای سید آرمین راجی

لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ 
آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱5 روز از طریق این روزنامه محلی/ کثیرالانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی ، رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به 
آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در 
محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 
و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور 
در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم 
اظهارنامــه حاوی تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان 
باطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی 

تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید.
شناسه آگهی:۱۶2۶۹۶۹

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۰/۰2
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۰/۱۶

علی اکبر مقدسی فر
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهر

پیرو آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و به استناد تبصره 

ذیل ماده ۱۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون اخیر الذکر تحدید حدود املاک مشروحه ذیل در ساعت 

و تاریخ های مقرر در محل وقوع ملک به شرح ذیل بعمل خواهد آمد.

املاک متقاضیان واقع در قریه انارور پلاک 2 اصلی بخش ۳ قشلاقی کلاسه ۱4۰2/2۰۳۹

پلاک ۱4۰۶ فرعی آقا/ خانم روح الله قمی تبار جلندر فرزند نورعلی نســبت  به ششــدانگ یک قطعه 

زمین با بنای احداثی ) کاربری زراعی(  به مساحت 2۹۹/۳۹ مترمربع خریداری بدون واسطه / با واسطه 

از آقای محمد مهدی حق پرست کجوری

ســاعت ۹ صبح روز یکشــنبه مورخ ۱4۰2/۱۱/۰۸ لذا از متقاضیان و مالکین املاک مجاور و صاحبان 

حقوق ارتفاقی دعوت می شــود در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور به هم رسانند بدیهی است 

در صــورت عدم حضور متقاضی و یا نماینده قانونی آنان طبق ماده ۱5 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با 

حدود اظهارشده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد معترضین می توانند به استناد ماده 2۰ قانون ثبت 

و مواد ۷4 و ۸۶ آئین نامه قانون ثبت ظرف مدت ۳۰ روز از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود 

اعتراض خود را کتبا به این اداره تســلیم و ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به واحد ثبتی 

مبــادرت به تقدیم دادخواســت به مرجع قضائی نمایند در غیر اینصورت بــا ارائه گواهی عدم تقدیم 

دادخواست توسط متقاضی و یا نماینده قانونی وی و بدون توجه به اعتراض واصله عملیات ثبتی با رعایت 

مقررات ادامه می یابد. 

شناسه آگهی:۱۶۳۶۳۰۹ 

تاریخ انتشار:۱4۰2/۱۰/۱۶

علی اکبر مقدسی فر

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان نوشهر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر
نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/2۰ ، املاک متقاضیانی که که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نوشهر 

مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املاک متقاضیان واقع در قریه انارور پلاک 2 اصلی بخش ۳ قشلاقی کلاسه ۱4۰2/2۰۳۹

پلاک ۱4۰۶ فرعی آقا/ خانم روح الله قمی تبار جلندر فرزند نورعلی نسبت  به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری زراعی(  به مساحت 2۹۹/۳۹ مترمربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از آقای 
محمد مهدی حق پرست کجوری

لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱5 روز از طریق این روزنامه محلی/ کثیرالانتشار در شهرها 
منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی ، رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست 
به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از 
املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عموم می رساند و 

نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید
شناسه آگهی:۱۶۳۶۳۱4

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱4۰2/۱۰/۱۶
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱4۰2/۱۰/۳۰

علی اکبر مقدسی فر
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

کاریکاتور
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تقدیر از شرکت آب منطقه ای اصفهان به عنوان 
کارفرمای برتر پژوهشی دانشگاه در سال140۲

"روایت امید" به شهرداری منطقه دو شیراز رسیدخبر

24 پروژه فعال در منطقه دو
فرخنده آشوری، خبرنگار روزنامه روزگار ما در شیراز

محمد مقدس زاده، شهردار منطقه دو شیراز در دومین جلسه »روایت 
امید« که راستای اعلام برنامه ها و پروژه های مناطق شهرداری شیراز در 
دهه فجر در راســتای امیدآفرینی توسط این روابط عمومی شهرداری 
شیراز برگزار می شــود با بیان اینکه منطقه دو، وسعتی بیش از ۴ هزار 
مترمربع و بیش از ۱۸۶ هزار نفر جمعیت دارذ، گفت: تمام زیرساخت ها 
در منطقه دو تعریف شــده است، پدافند جنوب کشور، پایگاه شکاری، 
سپاه بقیه الله، قدیمی ترین قبرستان شیعیان در ایران، اداره کل بهزستی، 
بیمارستان مسلمین، قلب الزهرا در این منطقه هستند، همچنین تنها 
فرودگاه شیراز در این منطقه قرار دارد و تمام این موارد شرایط این منطقه 
را استراتژیک می کند و شهرداری موظف به ارائه خدمات به ادارات است.

وی افــزود: یک هزار و ۷۲۰ میلیارد تومان پروژه قابل افتتاح و کلنگ 
زنی برای این منطقه تعریف شده است که از این تعداد ۶3۶ میلیارد تومان 
در دهه فجر افتتاح می شــود و ۲۴ پروژه فعال در این منطقه قرار دارد، 
علت کاهش پروژه های عمرانی مهندسی ارزش است، به طور مثال بجای 
لوله گذاری در بلوار مدرس، مطالعات مهندســی را انجام دهیم و همان 

کار را با درصد کمی از اعتبار انجام دهیم.
مقدس زاده با اشــاره به بودجه تعریف شده است منطقه، عنوان کرد: 
پروژه هایی با کاربری های متفاوت در بخش های مختلف این منطقه با 
کاربری های متفاوت در نظر گرفته اســت، ۲۵۹ میلیارد تومان بودجه 
عمرانی، ۱۴۸ میلیارد برای پروژه های خدمات شهری، ۴ ابرپروژه در حد 

کلان شهر و غیره برای سال آینده تعریف کردیم.
شهردار منطقه دو شهر شیراز با بیان اینکه در حال تلاش برای تبدیل 
منطقه دو به یک برند هستیم، ادامه داد: پروژه بلوار خلیج فارس یکی از 
این پروژه ها است، طراحی انجام شده و زیرساخت ها شامل نورپردازی، 
محوطه سازی، لوله کذاری، آسفالت و غیره شبیه بلوار چمران به طول 
۶ و نیم کیلومتر با اعتبار ۷۰ درصد بودجه عمرانی منطقه تعریف شــده 
است، اعتبار این پروژه با توجه به ستاره دار بودن اعتبار آن می تواند کاهش 
یا افزایش یابد و امیدواریم که تا پایان ســال آینده آن را به بهره برداری 

برسانیم.
مقــدس زاده تصریح کرد: پروژه آبش خاتــون از نظر ریالی ای پروژه 
محسوب نمی شود اما این پروژه یک پروژه ملی محسوب می شود، این 
پروژه به صورت گردشــگری طراحی شــده است تا گردشگران آن را به 
عنوان یک مقصد گردشــگری در نظر بگیرند، تاثیرات این پروژه فقط 
گردشــگری و فرهنگی نیســت بلکه طرحی پخته و بــا درنظر گرفتن 
زیرساخت ها است، این مقبره در محله ای یا آسیب های اجتماعی است 
که این ساماندهی علاوه بر رونق گردشگری سبب ساماندهی آسیب ها 
می شود و شاهد جهش در بخش کاربردی و اقتصادی محله خواهیم بود 
و امیدواریم کلنگ پروژه در هفته شــیراز زده شود تا سال آینده به بهره 

برداری برسد.
وی ابراز کرد: پروژه زیرگذر ۴۵ متری محله محراب ســبب کاهش 
ترافیک و اتصال بلوار محراب و بلوار مدرس می شــود، با پایگاه به توافق 

رســیدیم و زیرگذری در نظر گرفته خواهد شد تا یک مسیر لجستیک 
ایجاد شود، منطقه دو قابلیت اجرای زیرگذر را دارد، این پروژه با زیرگذر، 
مبلمان شهری، پیاده راه ها و غیره با اعتبار حداقل ۱3۰ میلیارد تومان 
قرارداد آن آماده اســت و در هفته شیراز کلنگ زنی می شود، این پروژه 

یک پروژه ستاره دار است و جزو بودجه منطقه محسوب می شود.
مقدس زاده با بیان اینکه چهار پروژه بزرگ مقیاس برای با اعتبار ۵۱۰ 
میلیارد تومان در منطقه دو تعریف شده است، متذکر شد: پروژه چهارم 
نیازمند همکاری تمام دســتگاه ها است، منطقه دو بافت توسعه یافته، 
توســعه نیافته و بافت کهن دارد و در گذشته پروژه ها به سمت بهسازی 
بوده اســت و پروژه فاخری انجام نشده است، پروژه لطفعلی خان زند در 
این منطقه تعریف شــده است، یک و نیم کیلومتر در این پروژه مدنظر 
است تا شاهد توسعه گردشگری، تسهیل مسائل فرهنگی، تاثیر اقتصادی 
و غیره شــود، در این پروژه مسیر پیاده رو، مسیر دوچرخه و غیره شبیه 
پروژه ارم با ویژگی های منحصر به فرد با اعتبار ۲۰۰ میلیارد تومان تعبیه 
شده است، باید برنامه ریزی ترافیکی با پلیس راهور داشته باشیم، پروژه 
بعد از همراهی پلیس در هفته شــیراز کلنگ زنی و در سال بعد به بهره 
برداری می رسد. این مقام شهری اعلام کرد: جذب بودجه در سال گذشته 
۴۱۰ میلیارد تومان مشــخص شده بود که توانست ۷۰۰ میلیارد تومان 
جذب کند، با توجه به افزایش چند برابری بودجه شــهرداری شــیراز، 
مناطق نیز وظایفی در جذب بودجه دارند و سهم منطقه دو 3 هزار میلیارد 
تومان با آیتم های متفاوت در نظر گرفته شده است و تنها منطقه ای که 
پروژه سرمایه گذاری دارد منطقه دو است، در همایش سرمایه گذاری ۶ 
ســرمایه گذار را داشتیم، در دهه فجر قرارداد این پروژه سرمایه گذاری 
بسته می شود، سهم سرمایه گذاری هر منطقه یک هزار میلیارد تومان 

بود، یک زمین ۱۸ هزار متری در بلوار ماذون قشقایی داشتیم.
مقدس زاده با اشاره به احداث پروژه بازار پروتئین در دروازه کازرون، 
گفت: ما پروژه پیاده رو این ای پروژه را بدون هیچ طرح و نقشه ای پروژه 
را شروع کردیم و علاوه بر آن با مشکلات خیابان گلکوب هم درگیر بودیم 
و احداث آن ۶ میلیارد تومان در کمترین زمان با تمام تاسیسات و ویژگی 
ها ساختیم و در عرض ۱۵ روز تمام تاسیسات جمع شد و به نحو احسنت 
تمام موارد انجام شد، در حالت عادی چنین پروژه ای بین 3 تا ۶ ماه انجام 

می شود اما کل این پروژه در. ۱۵ روز جمع شد.
وی با بیان اینکه پیاده رو ســازی در لطفعلی خان زند قرار نیست که 
سبب افزایش ترافیک شود و یا از عرض خیابان کم شود، افزود: این پروژه 
با همکاری کامل پلیس ترافیک انجام خواهد شــد تا کمترین مشکل را 
در مدت زمان اجرا داشته باشیم، در حال حاضر خط ویژه ای در لطفعلی 
خان زند داریم و آن باقی می ماند، عرض شمال و جنوب به همان شکل 
باقی ماند و سه خط عبور هم به همان شکل خواهیم داشت، بنابراین این 

پروژه فاخر خواهد بود و قرار نیست که کاهش عرض داشته باشیم.
فعالیت های شهرداری های مناطق شهر شیراز باید در 

حد یک کلانشهر باشد
در ادامه این نشســت، محمد تقی تذرپی، ناظر عضو شورا در منطقه 

دو، با بیان اینکه عامل موفقیت ها در پروژه ها تیم همراه است، گفت: در 
زمان کنونی بیشترین نیاز جامعه روحیه امید و نشاط است، در شرایطی 
که افراد سودجو به دنبال سیاه نمایی و انتشار ناامیدی در جامعه است، 

شهرداری شیراز با انجام پروژه ها در حال ایجاد امید در جامعه است.
وی افزود: مدیریت شــهرداری شخصی نیســت و شهرداریها مسیر 
یکدیگر را ادامه می دهند و امیدواریم که در دهه فجر شــاهد شکوفایی 
این تلاش ها باشیم، از نظر نقشه ما ۱۱ منطقه داریم اما شیراز در واقعیت 
یک کلانشهر است و باید تمام مسائل شهری با این دیدگاه مورد نظارت 
قرار گیرد، نظارت من باید به سمتی بروم که شهرداری در اجرا دچار خلل 

نشود.
تذروی با بیان اینکه حق مردم دانســتن است و این وظیفه و رسالت 
اهالی رســانه است، متذکر شد: مردم از شنیدن پروژه های در حال اجرا 
خوشحال می شوند و از برخی از پروژه ها بی اطلاع هستند، به طور مثال 
پروژه لوله گذاری درازه قرآن هزارها میلیارد هزینه برد اما کســی آن را 
نمی داند ولی ما در راستای حفظ امنیت مردم انجام دادیم، مردم باید از 
پروژه ها اطلاع داشته باشند و ادبیات رسانه ها و تیتر گذاری در این اطلاع 

رسانی و امید آفرینی موثر است. 
این عضو شورای شهر با اشاره به برخی از پروژه های بزرگ شهر شیراز، 
عنوان کرد: تســهیل امور مردم و کاهش طول مســیر با خیابان سازی، 
تقاطع سازی، بزرگراه سازی و غیره می توان امید را در جامعه تزریق کرد، 
مردم از تسهیل امور خود استقبال کرده و خوشحال می شوند، کردن می 
خواهند بدانند پول ها و عوارض و مالیات آنها کجا هزینه می شود، البته 
برخی از پروژه ها مشهود است مانند پروژه مترو که مردم پیشرفت آن را 

از نزدیک شاهد هستند.
تذروی خاطرنشان کرد: ما در حال تلاشیم تا پایان سال ۱۴۰3 هیچ 
پروژه ای که کلنگ آن زده شده، ناتمام نمانده باشند و شاهد بهره برداری 

در تمام این پروژه ها باشیم.

     گرگان-حمید میرزاعلی/

 با هدف گســترش عدالت اجتماعی، محرومیت زدایی، فقر زدایی، رشد اقتصادی، 
توانمندسازی، مهارت افزایی، توسعه متوازن و اشتغالزایی در چارچوب طرح آبادانی 
و پیشــرفت منظومه های روســتایی استان گلســتان و حمایت از افراد توانمند و 
کارآفرین با هدف ایجاد کسب و کار پایدار در مناطق محروم و کم برخوردار، تفاهم 
نامه همکاری با حضور حمزه کرایلو مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گلســتان و 

سیدمحمد حسینی مدیرکل بنیاد مسکن استان منعقد شد. 

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گلستان گفت: با هدف توانمندسازی جامعه محلی 
در ایجاد فرصت های کسب و کار در منظومه های روستایی استان، افزایش سطح 
دانش جامعه محلی در کســب و کارها در منظومه های روســتایی استان، افزایش 
سطح اشتغال و کیفیت زندگی ساکنان روستاهای هدف،افزایش بهره وری کسب و 
کارها، ساماندهی فعالیت های موجود در سطح روستا، ارتقای فرهنگ کارآفرینانه 
در سطح استان و استعدادیابی و توزیع فعالیت ها به صورت پهنه ای و متناسب با 
پتانسیل منطقه، تفاهم نامه همکاری فی مابین ادارات کل آموزش فنی و حرفه ای 

و بنیاد مسکن استان گلستان منعقد شد.

حمزه کرایلو افزود: اولویت دهی متقاضیان کســب و کار منظومه روستایی در ارائه 
مجوزها، گواهی ها و برگزاری دوره های آموزشی، معرفی و تامین مربیان و امکانات 
آموزشــی لازم برای برگزاری کارگاه های آموزشــی، برگزاری دوره های آموزشی 
به متقاضیان منظومه روســتایی و توانمندسازی آنها در راستای افزایش بهره وری 
تولیدات، معرفی فرصت ها و دوره های آموزشی در سطح بین المللی که متناسب 
با ظرفیت و پتانسیل منظومه و ارائه فهرست افراد آموزش دیده در سطح منظومه 
و شناســایی افراد جهت پیگیری آموزش ها تا ایجاد اشتغال، از تعهدات اداره کل 

آموزش فنی و حرفه ای استان گلستان است.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گلستان در ادامه بیان کرد: شناسایی و استعدادیابی 
متقاضیان کسب و کار به منظور گذراندن دوره های مهارتی، تلاش در جهت جذب 
کارآفرینان و ســرمایه گذاران در حوزه کســب و کار حوزه کشــاورزی، شناسایی 
کارآفرینان مســعتد در سطح شهرســتان منطبق با اولویت های سند مطالعاتی و 
پیگیری افراد مهارت آموخته جهت دریافت گواهینامه مهارت از ســازمان آموزش 

فنی و حرفه ای، از تعهدات بنیاد مسکن استان گلستان است.

تفاهم نامه همکاری اداره کل آموزش فنی و حرفه ای گلستان و بنیاد مسکن استان منعقد شد

اصفهان سپیده سلیمی خبرنگار روزگارما
همزمان با گرامی داشت هفته پژوهش از شرکت آب منطقه ای اصفهان به 

عنوان کارفرمای برتر پژوهشی دانشگاه تقدیر به عمل آمد.
، رئیس دانشگاه صنعتی اصفهان، برای همکاری و ارتباط با دانشگاه در انجام 
طرح های تحقیقاتی کاربردی و ارتباط صنعت و دانشگاه از شرکت آب منطقه 

ای اصفهان تقدیر کرد.
طی مراسمی که با حضور مدیر عامل شرکت آب منطقه ای اصفهان، معاون 
برنامه ریزی و مدیر تحقیقات شرکت آب منطقه ای اصفهان برگزار شد، دکتر 
سید علی محمد میرمحمدی میبدی از مهندس حسن ساسانی مدیرعامل 
شرکت آب منطقه اصفهان با اهدای لوح تقدیر به عنوان کارفرمای برتر پژوهشی 

استان تجلیل به عمل آورد.
شرکت آب منطقه ای اصفهان به پاس تلاشهای ارزشمند همکاران مرتبط 
با پژوهش و حمایت های بی دریغ رئیس کمیته مهندس حسن ساسانی، مدیر 
عامل شــرکت و اعضای کمیته تحقیقات و فن آوری شرکت آب منطقه ای 
اصفهان و حمایت های بی دریــغ رئیس حوضه زاینده رود، معاون مجامع و 
توســعه مدیریت و مدیرکل تحقیقات شرکت مدیریت منابع ایران، به عنوان 
»کارفرمای برتر پژوهشــی دانشگاه معتبر صنعتی اصفهان« در سال ۱۴۰۲ 

انتخاب شد.
در متن این تقدیرنامه آمده است:

»سعی در وادی پژوهش معرفتی برآمده از تعهد و عزمی برخاسته از تخصص 
می طلبد که ســزاوار شایسته ترین تقدیرهاست. تعالی و بالندگی پژوهش و 
تحقیق مرهون تلاش های ارزشمند اندیشمندانی است که قللمشان به زیور 
علم و عمل آراســته و نام عزیزشان در نظام مقدس آموزش عالی درخشیده 

است…«
این مهم با انعقاد بیش از ۴۰ عنوان پروژه تحقیقاتی دانشــجویی و تقاضا 
محورو همچنین انجام ۱۱ مورد فرصت مطالعاتی ارتباط صنعت با دانشگاهای 
استان، در دو ســال اخیر رخ داده است و باعث تقویت هر چه بیشتر ارتباط  
صنعت با دانشــگاه های استان از جمله دانشــگاه صنعتی اصفهان، دانشگاه 
اصفهان، دانشگاه آزاد اسلامی و همچنین دانشگاه پیام نور استان شده است.

  آئین تجلیل از پژوهشگران و فناوران برتر دانشگاه صنعتی اصفهان با حضور 
دکتر محمد حسین بهشتی، مدیرکل دفتر حمایت و پشتیبانی امور پژوهشی 
وزارت علــوم، تحقیقات و فناوری و جمعی از اعضای هئیت علمی دانشــگاه 
صنعتی اصفهان، مدیران و دانشجویان دانشگاه صنعتی اصفهان دهم دی ماه 

در تالار شهید فتوحی دانشگاه برگزار شد.
روابط عمومی شرکت آب منطقه ای اصفهان کسب این مقام افتخارآمیز را 

به مدیر عامل، معاونان، مدیران و کلیه همکاران تبریک عرض می نماید.


